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Núm. 2.785 · 1,50 €

L’Ajuntament destina 65.000€ en ajuts per a llibres

Bandera blava per a les platges del Fortí i el Clot

L’escola d’estiu L’Illa obre la inscripció del 10 al 14 de juny

Festivitat de la 
Misericòrdia
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La Escola d’Estiu L’Illa abre el período de 
inscripción el próximo día 10 y hasta el 14 de junio 
de 16 a 21 horas en los bajos del Ayuntamiento. 
La documentación puede pasar a recogerse del 3 
a l 7 de junio de 9 a 14 horas en el Casal Jove o 
el Consell d’Esports. La Escola, para niños y niñas 
de edades comprendidas entre los 3 y los 16 años, 
tendrá lugar en tres quincenas del 3 de julio al 13 
de agosto, y es una iniciativa que permite en verano 
combinar los horarios laborales de los padres con 
el ocio y la formación de los alumnos. Esta escuela 
de verano mantiene tanto los precios – 30 euros 
para la quincena y 50 para el mes- como la división 
de   sus actividades en tres bloques: L’Illa infantil, 
para los más pequeños, de 3 a 8 años, y l’Illa Arts y 
Esports, para jóvenes de 9 a 16 años. 
L’Illa Infantil utilizará las instalaciones del colegio 
de la Assumpció. L’Illa Arts se ubicará en el colegio 
de la Misericordia y las aulas de la Escola d’Art, 
mientras que para L’Illa Esports, las instalaciones 
base están en el pabellón polideportivo municipal. 
Para el mes de julio se ofertan 350 plazas de infantil, 
150 de Arts y 100 de deportes, mientras que para 
el mes de agosto hay 150 plazas en infantil, 60 en 
Arts y otras 60 en esports.   El horario de la Escola 
será de lunes a viernes de 9 a 13 horas y existe la 
posibilidad de disponer de servicio de ludoteca en 
horarios de 8 a 9 horas y de 13 a 14 horas.
Las tasas podrán pagarse directamente en el 
Ayuntamiento con tarjeta de crédito con lo que se 
evitará el desplazamiento hasta la entidad bancaria.

Garantizar el servicio
La concejala de Juventud, Carla Miralles, aseguró 
que no se privatiza el servicio, aunque la normati-
va y el endeudamiento del consistorio impedían la 
contratación de personal. Ante esta situación, y con 
el objetivo de garantizar el servicio, se decidió rea-
lizar una adjudicación mediante concurso público 
que permitiera la contratación de monitores. Aun 
así, dijo que es el Ayuntamiento el que redacta la 
programación de l’Illa, lo que garantiza su calidad, 
asume la matriculación, fija el precio del servicio y 
pone a disposición el personal formado en el Casal 
Jove y del Consell d’Esports. La empresa, por su par-
te, se encarga de contratar el personal cualificado, 
aportar material básico, publicar la oferta de trabajo 
en la agencia de colocación del Ayuntamiento o de 
facilitar la realización de las prácticas de los alum-
nos que en el Casal Jove hicieron de monitores de 
tiempo libre, entre otras tareas. Una de las mejoras 
propuestas en los pliegos para la empresa adjudi-
cataria es la incorporación del servicio de comedor 
que se pagaría a parte pero que es un servicio que 
demandaban muchos padres en ediciones anterio-
res. “El Ayuntamiento sigue dirigiendo, diseñando y 
garantizando la escuela de verano cumpliendo con 
la legislación vigente”, aseguró.
Lamentó en este sentido las declaraciones del grupo 
Municipal Socialista, del que dijo que “evidencian 
que ni se han leído los pliegos de condiciones” y 
consideró que su objetivo fue “crear alarma social”.

Fiestas
Por otro lado, Miralles dijo respecto a las críticas del 
PSPV que acusó a la edila de no haber facilitado 
ningún tipo de información referente a las fiestas, 
que en comisión ofreció que colaboraran aunque los 
socialistas no realizaron ninguna aportación. Miralles 
aseguró que desde el PSPV no se le ha preguntado 
nada cuando otros partidos sí se han interesado e 
informó que se está trabajando en la programación 
de la Fira y Festes con las entidades y asociaciones y 
que la presentación del programa será en breve. 

ACTUALITAT

Vinaròs comptarà amb dues ban-
deres blaves, atorgades per la Fun-
dació d'Educació Ambiental (FEE) 
a la platja del Fortí i a la del Clot. 
Aquests reconeixements certifiquen 
la qualitat mediambiental de les plat-

ges, així com dels diferents serveis i 
instal·lacions amb què compten, al 
llarg de la temporada d'estiu.
En el cas del Fortí, es renova aquest 
guardó que la consolida com una 
platja de referència en reconèixer 

que compleix amb la qualitat de 
les aigües -segons la certificació 
d'ADEAC-, és segura i accessible -amb 
llocs de socorrisme i instal·lacions 
adaptades-, compta amb serveis 
i instal·lacions eficients, garantint 
l'absència d'abocaments i la pro-
tecció del litoral. També disposa de 
punts adequats d'educació ambien-
tal, informació i senyalització. A més, 
El Fortí acull, durant la temporada es-
tival, diferents activitats d'animació i 
d'entreteniment.
D'altra banda, la concessió de la ban-
dera blava al Clot suposa el reconeixe-
ment a la feina de millora i consolida-
ció d'aquesta platja realitzat des del 
consistori de Vinaròs. Ja en els últims 
anys disposava de renovats acces-
sos, punt d'informació i serveis de 
senyalització, activitats d'animació i 
s'assegurava la qualitat mediambiental 

de l'aigua i l'entorn. Des de la Regidoria 
de Turisme, es va treballar intensament 
en la presentació de la candidatura 
d'aquesta platja davant tècnics de la 
Fundació d'Educació Ambiental, amb 
la finalitat que la bandera blava po-
gués reconèixer la seva excel·lència.
La regidora de Turisme, Elisabet Fer-
nández, destacava que "la concessió 
d'aquestes dues banderes blaves dóna 
mostra de la bona feina que s'està des-
envolupant, per part de l'Ajuntament 
i la Regidoria de Turisme, per acon-
seguir la millora de les nostres plat-
ges, aprofitant el nostre potencial en 
aquest camp ". Fernández insistia que 
"a més, Vinaròs disposa un litoral únic 
-amb moltes cales i platges- que se-
gueix sent pol d'atracció per a visitants 
i ens consolida com a destí i per això 
treballem en el seu manteniment, po-
sada en valor i promoció".

La Fundació d’Educació Ambiental (FEE) atorga aquests reconeixements a la qualitat dels serveis i instal·lacions de les platges 

Vinaròs renova la bandera blava del Fortí i aconsegueix la del Clot

L’Illa abre su periodo de inscripción del 10 al 14 de junio
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ACTUALITAT

SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT
PLE DE 23 DE MAIG DE 2013

ORDRE DEL DIA

1.Aprovació, si escau, de l'esborrany de l'acta de data 
24-04-13. Unanimitat
2.Dació de compte de decrets i resolucions de l’Alcaldia, 
de conformitat amb el que disposa l’article 42 del R.D. 
2568/86 de 28 de novembre.
3.Proposta d'aprovació provisional de la modificació de 
l'article 9 de l'Ordenança Fiscal Reguladora de la taxa 
per utilització privativa del domini públic al Mercat Mu-
nicipal. Majoria. Vots a favor de PP i Esquerra. Abstenció 
de PSPV, Bloc Compromís i PVI 
4.Proposta d'aprovació de modificació pressupostària 
10/13, en la modalitat de crèdit extraordinari, per un 
import de 19.360,00 €. Unanimitat
5.Proposta d'aprovació de modificació pressupostària 
11/13, en la modalitat de crèdit extraordinari, per un im-
port de 19.235,10 €. Majoria. Vots a favor de PP i PSPV, abs-
tenció de Bloc Compromís i Esquerra i vot en contra de PVI.
6.Proposta d'aprovació d'expedient de reconeixement 
extrajudicial de crèdits núm. 3, per import de 19.235,10 
€. Majoria. Vots a favor de PP i PSPV, abstenció de Bloc 
Compromís i Esquerra i vot en contra de PVI.
7.Proposta per a rectificar l'acord de Ple de data 
13/10/02 en relació a la titularitat quotes d'urbanització 
sector 3 Zona Turística Nord. Unanimitat
8.Proposta d'aprovació de conveni de col·laboració en-
tre la Universitat Jaume I de Castelló, la Fundació Caixa 
Vinaròs i l'Ajuntament de Vinaròs per a la consolidació 
de la Seu Nord de la Universitat Jaume I. Unanimitat
9.Proposta d'aprovació de conveni de col·laboració 
entre l'Agència Valenciana de Turisme i l'Ajuntament 
de Vinaròs per l'encomanda de gestió en matèria 
d'infraestructures de platges 2013.Unanimitat
10.Proposta d'adhesió de l'Ajuntament de Vinaròs a l'Estratègia 
Provincial per al Foment de l'Ocupació, l'Emprenedoria i la Pro-
moció Econòmica. Majoria. Vots a favor de PP, PSPV, Bloc Com-
promís, abstenció de PVI i vot en contra d'Esquerra.
11.Proposta per a la creació del Servei Municipal Banc 
del Temps i aprovació provisional del Reglament Banc 
del Temps de Vinaròs. Majoria. Vots a favor de PP, PSPV, 
Bloc Compromís i Esquerra. Abstenció del PVI.
12.Proposta de l'Alcaldia per a fixar com a dia de cele-
bració del Ple ordinari del mes de juny de 2013, dijous 
dia 20-06-13. Unanimitat
13.Proposta d'aprovació, modificació i unificació de les 
denominacions de carrers, places i altres vies urbanes 
de Vinaròs. Unanimitat
14.Proposta de canvi de noms de carrers situats entre el 
camí de l'ermita i el camí paral·lel al riu Cervol. Unanimitat
15.Proposta d'adjudicació del lloc núm. 25 del Mercat 
Municipal. Unanimitat
16.Proposta d'adjudicació del lloc núm. 39 del Mercat 
Municipal. Unanimitat
17.Proposta d'adjudicació del lloc núm. 27 del Mercat 
Municipal. Unanimitat
18.Proposta de resolució de recurs de reposició inter-
posat per la UTE FCC-FOBESA contra l'acord de Ple de 
data 27 de desembre de 2012. Majoria. Vots a favor de 
PP, PSPV, Bloc Compromís, Esquerra. Abstenció de PVI.
19.Proposta de requeriment a la UTE FCC-FOBESA de 
l'acompliment del requeriment de l'Alcaldia de data 23 
de gener de 2013. Majoria. Vots a favor de PP, PSPV, Bloc 
Compromís, Esquerra. Abstenció de PVI.
20.Proposta d'aprovació de la modificació puntual 
núm. 26 del PGMOU de Vinaròs. Unanimitat
21.Proposta d'aprovació de la modificació puntual 
núm. 27 del PGMOU de Vinaròs. Majoria. Vots a favor de 
PP, PSPV, Bloc Compromís, Esquerra. Abstenció de PVI.
22.Proposta d'aprovació de la modificació puntual 
núm. 28 del PGMOU de Vinaròs. Majoria. Vots a favor de 
PP, Bloc Compromís, Esquerra. Vot en contra de PSPV. 
Abstenció de PVI.
23.Proposta d'aprovació de la modificació puntual 
núm. 29 del PGMOU de Vinaròs. Unanimitat
24.Proposta d'aprovació de la modificació puntual 
núm. 31 del PGMOU de Vinaròs.Majoria. Vots a favor de 
PP, PSPV, Bloc Compromís. Abstenció de PVI i Esquerra.
25.Proposta d'aprovació inicial del Pla Local de Crema-
des. Unanimitat
26.Proposta en relació a la gestió directa per a la pro-
gramació de la unitat d'execució residencial en sòl urbà 
UE2R02. Es retira de l'ordre del dia.
27.Moció presentada pel Grup Municipal Popular rela-
tiva al sistema d'assegurances agràries i la seu correcte 
finançament.  Unanimitat
28.Despatx extraordinari.
29.Precs i Preguntes.

El ple de l'Ajuntament de Vinaròs ha aprovat 
la bonificació del 30 al 40 per cent de la taxa 
d'ocupació de les parades del mercat. El punt 
va sortir endavant amb el vot favorable del PP i 
Esquerra i l'abstenció de la resta de grups, que 
van mostrar alguns dubtes sobre l'efectivitat 
d'aquesta mesura. L'edil de Esquerra, Lluis Batalla, 
va qualificar de “bona” la idea però va considerar 
que és “política de propaganda”, proposant més 
mesures socials per a la gent més necessitada, 
mentre per part del PVI, Maria Dolores Miralles 
va indicar que la iniciativa és positiva però va 
considerar que aquesta línia d'ajudes hauria 
d'haver-se estès a tots aquells emprenedors que 
també volen instal·lar un negoci en qualsevol 
punt de la ciutat, i fins i tot rebaixar els impostos 
a la resta de comerciants ja instal·lats. 

De la seva banda, l'edil de Bloc Compromís, 
Domènec Fontanet, va dubtar de l'efectivitat 
de la bonificació, “perquè no se sap a quantes 
persones podrà beneficiar”, i per part socialista, 
Vicent Andreu Albiol va dir que incentivar que 
s'ocupin les parades és positiu, encara que es va 
mostrar contrari als criteris escollits per establir 
aquestes ajudes. 
Va tancar el punt l'edil d'Hisenda i Ocupació, Juan 
Amat, que va apuntar que el mercat es fa per a 
l'emprenedor “molt més atractiu” amb aquestes 
mesures i va recordar que, a més, els llocs buits 
del recinte ocasionen costos de 200 euros 
mensuals al consistori. D'altra banda, en el ple 
es van adjudicar tres nous punts de venda en el 
mercat, pel que actualment queden sis parades 
vacants en el recinte.

El ple de maig va aprovar per unanimitat el conveni 
de col·laboració entre la Universitat Jaume I, la 
Fundació Caixa Vinaròs i l'Ajuntament per a la 
consolidació de la Seu Nord de la UJI. També amb el 
beneplàcit de tots els grups es va donar llum verda 
a la proposta d'adhesió de l'Ajuntament de Vinaròs 
a l'Estratègia Provincial per al Foment de l'Ocupació 
i la Promoció Econòmica. L'edil d'Hisenda i 
Ocupació, Juan Amat, destacava que gràcies a 
aquest nou programa de foment de l'ocupació la 

Diputació oferirà gratuïtament en aquells municipis 
que s'adhereixin cursos de formació per a persones 
aturades i l'Ajuntament de Vinaròs estarà present 
per a seguir oferint alternatives de formació a les 
persones sense ocupació. 
Per últim, es va aprovar el conveni de 
col·laboració entre l'Agència Valenciana de Turis-
me i l'Ajuntament de Vinaròs per a la gestió en 
matèria d'infraestructures de platges 2013, per 
un import  d'un màxim de 6.000 euros.

L'Ajuntament de Vinaròs està treballant en la 
creació d'un nou servei municipal consistent en 
“un banc del temps”, per al qual ja s'ha redactat 
un reglament provisional, aprovat en ple, que ja 
s'ha sotmès a informació pública i que s'aprovarà 
de manera definitiva possiblement el pròxim 
mes de juliol. El regidor de Cultura i portaveu de 
l'equip de govern, Lluis Gandía, va confiar a posar 

a disposició ciutadana aquest nou servei a partir 
del mes de setembre. Un banc de temps és un 
sistema d'intercanvi de serveis per temps. En ell la 
unitat d'intercanvi no és els diners habituals sinó 
una mesura de temps, per exemple el treball per 
hora. En la posada en marxa d'aquesta iniciativa 
estan treballant de manera conjunta tots els grups 
municipals del consistori, com va destacar Gandía.

El Ayuntamiento de Vinaròs ha aprobado el 
nomenclator oficial de la ciudad a propuesta de 
la concejalía de Cultura, una herramienta que 
permitirá unificar todas las denominaciones de 
las calles, paseos y avenidas de la ciudad para 
evitar duplicidades y errores que se han ido 
acumulando con el paso de los años.
El edil de Cultura, Lluís Gandía, ha indicado que  se 
trata de un trabajo que han realizado los técnicos 
municipales y que ha costado más de un año 
poder finalizar,  reconociendo la labor a  la técnica 
de promoción del Valenciano y al personal del 
departamento de padrón de habitantes.

El nomenclator reúne en un solo documento 
los más de 500 nombres de calles existentes en 
Vinaròs con la denominación oficial a partir de 
ahora y la abreviatura correcta para las situaciones 
que así lo requieran. En los próximos meses se 
presentará la web del nomenclator donde podrá 
encontrarse información detallada de cada una 
de las calles de Vinaròs tal como la fecha de 
aprobación del nombre por parte del pleno y una 
pequeña descripción o biografia, una web que 
en palabras del edil “ayudará a investigadores e 
historiadores que están trabajando en la historia 
de nuestra ciudad”.

L'Ajuntament aprova una rebaixa del 30 al 40% en la taxa d'ocupació 
de les parades del mercat 

Llum verda a tres convenis en matèria d'ocupació, turisme i educació 

L'Ajuntament de Vinaròs crearà un ‘banc del temps’ 

Vinaròs aprueba el nomeclator oficial de la ciudad
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Caixa Vinaròs Comunica que a partir 
del 7 de juny obri les portes una nova 
oficina en l’Avinguda Barcelona nº 2 

per a donar un millor servici
al poble de Vinaròs

(en especial als seus socis i clients)
Si ja eres client passa a veure la nova oficina 

i tindràs un regal de benvinguda.
Si encara no ho eres, ara és el moment!!

Sempre al

teu costat!
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ACTUALITAT

La concejalía de Educación del Ayuntamiento 
de Vinaròs destinará este año 65.000 euros en 
ayudas para libros y material escolar, es decir, 
10.000 euros más que el pasado año. El edil del 

área, Luis Adell informó ayer de estas ayudas, 
compatibles con las que ofrece la Conselleria 
de Educación, apuntando que van destinadas a 
infantil, primaria y secundaria. Así, en infantil 3 
años las subvenciones son de 40 euros, en infantil 
4 y 5 años de 50 euros, las de primaria de primer y 
segundo curso de 60 euros, tercer y cuarto curso 
de 75 euros y quinto y sexto de 100 euros. Todas 
las ayudas se concederán en función de la renta 
familiar. Una de las modificaciones de las bases de 
este año es que las familias que se han quedado 
en paro este año pueden justificarlo y obtener 
la ayuda, ya que la renta que se presenta es del 
año anterior y la situación familiar puede variar, 
como indicó Adell. Las ayudas para secundaria 
consisten en un lote de libros usados, y si el 

consistorio dispone de suficientes lotes para los 
solicitantes, los entregará independiente mente 
de la renta familiar, aunque si no hay suficientes, 
se tendrá en cuenta dicha renta. Los alumnos 
con un rendimiento deportivo alto tendrán 
prioridad en la obtención del lote de libros en 
secundaria si la renta anual no supera los 8.000 
euros. Los alumnos que han cursado este año 4º 
de ESO recibirán una ayuda de 60 euros.
Las becas para infantil y primaria pueden solicitarse 
en la entrada del Ayuntamiento, el Pirulí y el PROP 
del 3 al 20 de junio y las de secundaria del 26 de 
junio al 12 de julio en la biblioteca municipal.
Por último, Adell informó que se han recibido 
un total de 195 peticiones de ayuda para el 
Chiquibono, cinco más que al año anterior. 

El Ayuntamiento destina 65.000 euros a ayudas para libros y material escolar, 
10.000 euros más que en 2012

La Policía Local explica a los más jóvenes las normas 
básicas de circulación y las nuevas rutas seguras
Las concejalías de Gobernación y Educación 
han iniciado esta semana una nueva iniciativa 
de fomento de la seguridad vial destinada a los 
alumnos de los últimos cursos de educación 

primaria sobre el uso responsable de la bicicleta.
La jornada formativa se lleva a cabo a través de 
agentes de la Policía Local que se desplazan hasta los 
centros educativos para explicar in situ las normas 
básicas y dar a conocer las nuevas rutas seguras que 
desde el Ayuntamiento se han diseñado y que tienen 
como destino los institutos de nuestra ciudad.
La edil de Gobernación, Mar Medina, destacaba 
que “el objetivo principal es informar a los alumnos 
de la importancia que tiene el uso adecuado de la 
bicicleta en la vía pública.”
La charla formativa consta de varios apartados 
empezando por el origen de la bicicleta y sus partes, 
las definiciones de las vías públicas, las marcas viales 
y la señalización así como por donde circular y cual 
es el comportamiento adecuado con la bicicleta.

Medina explicaba que “el riesgo de accidentes 
con la bicicleta es menor que con motocicletas o 
turismo pero a pesar de ello estas jornadas deben 
servir para continuar reduciendo ese riesgo.”
Al mismo tiempo se presenta a los alumnos las nuevas 
rutas seguras que tienen por objetivo ofrecer una mayor 
seguridad a los futuros estudiantes que se desplacen a 
los institutos con este medio de transporte.
La concejal de Gobernación daba a conocer 
que “con las nuevas rutas seguras pretendemos 
ofrecer una vía de circulación donde los jóvenes 
estén más seguros a la hora de desplazarse 
hasta los institutos, un trabajo que ha realizado 
la Policía Local durante los últimos meses y que 
ahora damos a conocer antes de que los alumnos 
finalicen el curso en sus colegios.”

El Ayuntamiento de Vinaròs visita los colegios para explicar la seguridad en el uso de la bicicleta

La Escuela Oficial de Idiomas de Castelló ofertará 
por segundo año consecutivo cursos intensivos 
de inglés para niños y niñas mayores de 14 años. 
Se ofertan 80 plazas –en cuatro grupos de veinte 
alumnos-  y las fechas de matriculación so n del 
27 de mayo al 9 de junio. La matrícula se realiza 
por internet. Los cursos se impartirán del 1 al 23 de 
julio en el colegio de l’Assumpció en horario de 9 
a 11.30 horas y de 12 a 14.30 horas. Se trata de un 
total de 45 horas y el precio es de 125 euros.  

Los responsables de los cuerpos de Policía Local 
en Vinaròs, Benicarló y Peñíscola, junto a los 
concejales de Seguridad de los tres municipios, 
se reunieron la semana pasada en Peñíscola para 
establecer una mayor coordinación en la lucha 
contra los robos en las explotaciones agrarias. 
Entre las medidas adoptadas, se acordó la 
implantación de tarjetas identificativas.
Otra de las novedades es el ofrecimiento de la 
cooperativa Benihort para realizar cursillos a los 
agentes policiales, de modo que conozcan con 
exactitud el origen de las cosechas, así como 

de los envases que las llevan, e identificar si 
la producción se ha cortado de forma correc-
ta. En el encuentro conjunto también se acor-
dó la elaboración de un censo de comercian-
tes agrícolas de los tres municipios. Al mismo 
tiempo, los ediles de Benicarló (Marcos Marzal) 
y Vinaròs (Mar Medina) insistieron en la necesi-
dad de comunicar y denunciar cualquier robo o 
acción sospechosa a las autoridades. Además, 
incidieron en la colaboración con otras fuerzas 
de seguridad para reforzar la protección de las 
explotaciones agrarias. Las medidas conjuntas 

se aplicarán de forma paralela a las iniciativas 
puestas en marcha en los últimos meses de for-
ma individual en cada localidad.

L'últim Tast del Territori celebrat al Mercat de Vinaròs 
tenia com a protagonista un aliment molt present 
en la dieta mediterrània: la mel i, en concret, la que 

es fabrica a Ulldecona per Ramon Ortiz i que compta 
amb les especialitats de taronger i mil flors .
El proper Tast del Territori tindrà lloc el 12 de juny  
amb la fruita i verdura del Mercat de Vinaròs, 
com a protagonistes. Des de les Regidories de 
Comerç i Turisme de Vinaròs es dóna suport a 
aquesta iniciativa com una forma de promocionar 
el consum d'aliments propers i, al mateix temps, 
potenciar al Mercat de Vinaròs com a espai 
comercial però també de trobada i difusió de 
conductes alimentàries saludables.

Peñíscola, Benicarló y Vinaròs suman fuerzas contra los robos en el campo
X.Flores

Cursos intensivos de inglés de la EOI en julio El Tast del Territori descobreix les propietats de la mel de Ramon Ortiz 
Redacción
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ACTUALITAT

El Ayuntamiento de Vinaròs a tra-
vés de la concejalía de Hacienda ha 
anunciado que ya es posible hacer 
pagos en el Ayuntamiento con tarje-
ta de crédito. 
El edil de Hacienda y Empleo, Juan 
Amat, ha señalado que con la adqui-
sición por parte del Ayuntamiento de 
dos TPV, uno puesto a disposición de 
la Policía Municipal y el otro en el de-
partamento de tesorería e interven-
ción del Ayuntamiento, “se consigue 
ampliar las formas de pago que hasta 

la fecha se admitían en el Consistorio.”
Aquellas personas que así lo decidan 
podrán pagar las multas o liquida-
ciones mediante tarjeta de crédito, 
reduciendo así los desplazamientos 
a realizar hasta las entidades banca-
rias colaboradoras del Ayuntamiento 
y, por tanto, agilizando la atención al 
ciudadano.
Amat señalaba que los pagos que se 
realicen mediante tarjeta no supon-
drán coste adicional al ciudadano que 
decida pagar mediante esta fórmula.

El Ayuntamiento posibilita los pagos con tarjeta 
de crédito 

Una representació de Vinaròs va formar part del VI 
Concurs de Cuina de la Nyora i el Llagostí organitzat 
per l'Ajuntament de Guardamar del Segura, dins dels 
actes de la 9a Setmana Gastronòmica de la Nyora i el 
Llagostí, que se celebra del 10 al 16 de juny a la localitat 
alacantina. L'edil de Turisme, Elisabet Fernández, va ser 
l'encarregada de representar el consistori, retornant 
així el detall de la visita de Felipe Aldeguer, regidor 
de Guardamar, que va estar present com a jurat, en 
el X Concurs Nacional de Cuina Aplicada al Llagostí, 
celebrat el passat mes de setembre a Vinaròs.
El xef i propietari del restaurant Vinya d'Alòs i 
membre de l'Associació d'Hostaleria de Vinaròs, 
Paco Llopis, es trobava en el jurat del Concurs en 
què també estaven presents Juan Ortiz Viudes, 1er 
Tinent d'Alcalde i Regidor de Promoció Econòmica, 
Foment de l'Ocupació, Comerç i Medi Ambient de 
Guardamar, M. Teresa Rius, propietària del Restaurant 

Jaume i membre de l'Associació de Restauradors 
de Guardamar, Pedro Nuño de la Rosa, periodista i 
crític gastronòmic, guanyador del Grand Prix de la 
Littérature Gastronomique 2012 i Gerard Michel, 
cuiner i professor de cuina del CdT de Torrevieja.
Els premis als millors plats es van atorgar atenent 
diferents categories: atributs sensorials, presentació, 
recepta innovadora, recepta tradicionals i cuiner 
aficionat. El concurs, en el qual participen tant 
professionals de la cuina com aficionats, imposa 
com a condició que tant la nyora com el llagostí han 
d'estar presents en l'elaboració del plat.
Els consistoris de Vinaròs i Guardamar mantenen un 
conveni de col·laboració per a donar-se recolzament 
mutu en les diferents iniciatives gastronòmiques 
que organitzen tots dos municipis, que compten 
amb un important nexe d’unió amb la cuina 
marinera, en general, i el llagostí, en particular.

El xef de Vinaròs, Paco Llopis, va formar part del jurat i l’edil Turisme, Elisabet Fernández, va 
representar el municipi

La Sala de lo Contencioso-Administrativo del 
TSJCV ha declarado nulo el proyecto de la variante 
Benicarló-Vinaròs de la carretera N-340 aprobado 
en 2008, al considerar que se hizo sin haber 
sometido a información pública la relación de 
bienes afectados por la expropiación de terrenos.
Según la sentencia del TSJCV, la empresa citrícola Río 
Cenia S.A. presentó un recurso contra la resolución 
de la Secretaría de Estado de Infraestructuras de 
30 de septiembre de 2008 por el que se aprobó el 
proyecto de construcción. La recurrente aducíaque 
el proyecto de construcción de la carretera fue 
aprobado "sin haber sido sometido previamente 
a información pública la relación de bienes y 
derechos afectados por la expropiación".
El TSJCV dice en su sentencia que “el proyecto de 
construcción de la carretera N-340 Tramo variante 
Benicarlo-Vinaròs, aprobado por resolución de la 
Dirección General de Carreteras de 28 de noviembre 
de 2007, en cuanto implicaba la declaración de 
utilidad pública y la necesidad de urgente ocupación 
de los bienes, es nulo de pleno derecho al haber 
sido aprobado sin haber sometido previamente a 
información pública la relación de bienes y derechos 
afectados por la expropiación, ocupación temporal 
e imposición de servidumbres".

El catamarán que se hundió a 20 millas al este 
de la costa de Vinaròs la pasada semana debi-
do a una ráfaga de viento, se encontraba esta 
semana en la zona industrial del puerto de la 
localidad. La embarcación tuvo que ser remol-
cada hasta el puerto vinarocense tras cortarle 
el palo, ya que estaba boca abajo. Una vez en la 
zona industrial, el pasado domingo por la ma-
ñana pudieron darle la vuelta y colocarlo en el 
travelling del puerto a la espera de que los pe-
ritos efectuaran la correspondiente evaluación 
de los daños sufridos en la embarcación. 

Els consistoris de Vinaròs i Guardamar mantenen un conveni de col·laboració en diferents iniciatives gastronòmiques

X.Flores

El TSJCV declara nulo el proyecto 
de la variante Benicarló-Vinaròs 
de la N-340

Vinaròs, present al VI Concurs de Cuina de la Nyora i el 
Llagostí de Guardamar

Se disponen de dos TPV para facilitar y ampliar las formas de pago 
que se ofrecen a los ciudadanos

Remolcan hasta Vinaròs el catamarán que se hundió 
a 20 millas de la costa
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Redacción

El PSPV-PSOE de Vinaròs ha informado esta semana 
que va a solicitar información sobre la posible 
instalación de un desguace en la zona industrial 
portuaria del dique de poniente. El grupo municipal 
socialista recordó que ya pidió en el último pleno al 
alcalde, Juan Bautista Juan,  que informara si había 
algo al respecto, aunque según dijo el portavoz del 
PSPV local, Jordi Romeu, “sólo se nos dijo que era 
competencia de la Consellería”.  Romeu consideró 
que el equipo de gobierno dispone de información, 
aunque anunció que la van a requerir directamente 
a la administración autonómica. “Sabemos que el 
alcalde tiene información pero si no nos la quieren dar, 
preguntaremos a la Conselleria qué proyectos se han 
presentado al respecto y qué repercusiones puede 
tener en la futura explotación del puerto”, indicó. 
 El edil socialista dijo que “necesitamos saber que 
zonas ocupa y las previsiones de explotación del 

mismo, ya que depende donde se ínstale puede 
tener repercusiones negativas también para otras 
zonas de la ciudad”. 

Mercado municipal
Romeu también aseguró que tras conversaciones con 
los vendedores del mercado, “se nos hizo saber que por 
parte del alcalde se había realizado un ofrecimiento, 
no sabemos si a la Asociación de Hostelería o tan solo 
a su presidencia, de las dos paradas que conforman 
el bar”. Los propios vendedores, según Romeu, “son 
conocedores de este supuesto proyecto e incluso 
están planteándose alquilarlo y explotarlo ellos 
mismos para las degustaciones y presentaciones que 
se hacen en el recinto”.

Angélicas
También informó Romeu que el PSPV va a solicitar 
al consistorio que facilite los informes técnicos 
de seguridad vial y los de Gobernación de la 
zona de la casa de las Angélicas. “Nadie entiende 
que los peatones tengan que transitar un largo 
tramo por el vial y sin protección para ir desde 
Santa Magdalena hasta Primero de Mayo, con el 
consiguiente peligro”, dijo.
Por otro lado, respecto al anuncio del alcalde, 
Juan Bautista Juan, de urbanizar la zona de Torre 
Ballester, Romeu quiso aclarar que el anterior 
equipo de gobierno no pudo emprender ninguna 
acción al respecto ya que estaba pendiente de un 
proceso judicial que lo impedía. 

Paseo marítimo
Por último, aseguró que el anterior equipo de 
gobierno no tramitó nada referente a la instalación 
de cámaras en la zona del paseo marítimo. En 
este sentido, retó al actual gobierno local a que 
encuentre en el expediente de contratación de 
las cámaras alguna firma de cuando él era alcalde. 
“Se ha querido confundir a la opinión pública con 
los diferentes estudios que tenía la Policía Local en 
materia de regulación del tráfico, ya que ha sido uno 
de estos estudios el que se ha aplicado, pero nunca 
por orden de Jordi Romeu cuando era alcalde, ya 
que las fórmulas que mirábamos eran mucho más 
simples, como por ejemplo la instalación de pilones 
identificativos en la entrada al paseo por Jaume I y 
la plaza del mercado”, aseguró. 

Fiestas
Por su parte, el edil socialista José Antonio Jiménez, 
lamentó que desde la concejalía de Fiestas “no se 
nos haya facilitado ningún tipo de información 
a menos de un mes para celebrar la Fira i Festes”. 
Jiménez dijo que en dos años del gobierno del PP 
han creado el Consell de Festes, pero que no está 
operativo y que “a día de hoy no sabemos aun 
quien organiza las fiestas”. También indicó que ya 
no hay tiempo para sacar a concurso la barra de la 
carpa jove, y pidió que sean otras entidades locales 
las que puedan llevarla tras haberlo hecho el año 
pasado la Asociación de Pubs.  

El PSPV-Vinaròs ha indicat en un comunicat de 
premsa que el portaveu municipal del PP, Lluís 
Gandia, “ha   insultat de nou a tots els socialistes 
vinarossencs i al nostre secretari general i 
portaveu, Jordi Romeu” en la seua resposta sobre 
la denuncia que el PSPV va realitzar sobre una 
possible privatització de l’ILLA i l’EPA.
Segons el PSPV, Gandia “no té més arguments 
que els insults i les ofenses cap als membres del 
grup municipal socialista, i en extensió, a tota 
la seva militància, per a justificar les accions de 
govern del PP-Vinaròs”. Els socialistes consideren 

que al portaveu del govern “li agrada fer política 
traspassant a l'àmbit personal dels membres de 
l'oposició socialista”, i assenyalen que el PSPV-
Vinaròs, “contrari a utilitzar aquestes males arts, 
es veu amb l'obligació de fer-ho també amb els 
membres de l'equip de govern”.
En el comunicat, el PSPV es pregunta “com pot ser 
que aquest senyor va acabar ocupant un lloc de 
feina a l'Hospital com administratiu quan a la llista 
de la borsa de treball figurava en el lloc 258”.
També demanen que Gandia explique perquè 
s’ha optat per externalitzar el manteniment de 

Facebook i Twiter des de fa nou mesos, amb un 
cost per a l’erari públic. Els socialistes consideren 
que  aquesta tasca “la podria estar fent qualsevol 
tècnic de l'Ajuntament”.
El PSPV també solicita explicacions “de com es pot 
justificar que la resta de regidors del PP segueixin 
cobrant els seus suculents sous”, i conclouen que  “si 
el joc al que el PP vol jugar durant aquest dos últims 
anys  és el d'atacar miserablement als membres del 
PSPV-Vinaròs per a tapar la seva ineptitud a l'hora de 
governar, estiguin tranquils i preparats, perque a fer 
el miserable, tots hi sabem jugar”.

El PSPV Vinaròs assegura sentir-se “insultat” per unes declaracions de Gandia en resposta 
a una possible privatització de l’ILLA i l’EPA

El portavoz municipal y concejal de Cultura 
del Ayuntamiento de Vinaròs, Lluís Gandía, ha 
contestado al comunicado emitido por el PSOE 
local en el que aseguran sentirse insultados por 
el edil popular. “Ninguno de sus seis ediles parece 
hacerse responsable al no ir firmado por nadie”, 
indicó, apuntando también que en su comunicado  
de respuesta negando la privatización de la Illa y 
la EPA no se insultó a los socialistas vinarocenses. 
Gandía ha destacado que “en mi comunicado 
ni utilizo malas artes ni me entrometo en la vida 
privada de ningún edil socialista, cosa que ellos 
realizan de la forma más burda posible en su 

comunicado que solo ha podido ser fruto de una 
persona cegada por el odio más visceral y que 
además desconoce por completo la realidad.”
En la réplica el edil popular señala que “muy mal 
le deben ir las cosas al PSOE cuando su labor 
de oposición se centra en ataques personales 
y comunicados vacíos de propuestas de futuro 
para Vinaròs.”
El portavoz ha recordado al PSOE que “lo 
fundamental es que les pedí que explicaran como 
se podía contratar el personal para la EPA y la 
Illa sin tener que recurrir a un concurso público 
porque ellos habían dicho que se podía y siguen 

sin responder, por lo que imagino que será que 
no tienen respuesta y solamente buscaban crear 
alarma social.”
Gandía también señaló que “nada nos apartará de 
nuestro camino, el proyecto para Vinaròs del gobierno 
del Partido Popular es un proyecto común, mayoritario 
y que cuenta con el respaldo la ciudadanía que es 
precisamente lo que no tiene el PSOE.”
Y concluyó que “el juego sucio es el favorito del 
PSOE y ante su nula capacidad de hacer oposición 
no les queda más remedio que arremeter contra 
todo y con malas formas para ganar una notoriedad 
que no consiguen ante su falta de propuestas.”

Gandía: “Si al PSOE sólo le quedan los ataques personales, es que la gestión municipal va por buen camino”

Los socialistas pedirán los informes técnicos de seguridad vial de la zona de las Angélicas

El PSPV-Vinaròs solicitará información a la Conselleria sobre la posible instalación de 
un desguace en el puerto
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El portavoz de Medio Ambiente, Mariano Castejón, 
ha manifestado que “lo que hay que  hacer con 
el fracking no es prohibirlo, sino regularlo para 
minimizar las desventajas y no renunciar de 
antemano a ninguna oportunidad para mejorar las 

posibilidades económicas de nuestra Comunitat”
Castejón ha mantenido que “con esta postura no 
hacemos nada extraordinario pues actuamos igual 
que en Cataluña, en donde no se ha vetado el fracking 
y se ha apostado en la misma línea de la Diputación 
de Castellón que ha propiciado la Comisión de 
Investigación de Expertos para que valore los 
proyectos y sus posibles efectos, una iniciativa que ya 
existe también en La Rioja y en Andalucía” 
“El PP se mantiene en su principio incuestionable 
de no permitir ninguna técnica extractiva que 
vaya en detrimento del medio ambiente o que 
perjudique  la salud de las personas.”, señaló
También apuntó que “desde el PP atendemos los 
argumentos de los detractores, pero también 
valoramos los informes desde la Universidad de 

Pittsburgh en Pensilvania o de los Colegios de 
Ingenieros o Geólogos de España que respaldan el 
fracking como la nueva industria que supondrá un 
considerable alivio a nuestra situación económica 
y social y ayudar a superar la crisis permitiendo 
reducir la dependencia energética de España”
Castejón ha recriminado a los partidos de la 
oposición “su insistencia en generar alarma social 
al remover los temores acerca de este tipo de 
explotaciones, esforzándose  en presentarlas como 
una amenaza a la salud personal y a la salud del 
territorio, unos temores que con la gravedad que los 
presentan son infundados”. Explicó que al respecto 
que la Ley de Evaluación Ambiental “garantiza un 
elevado nivel de protección del medio ambiente y 
refuerza su naturaleza preventiva. 

Castejón: “El fracking es un problema pero también una oportunidad a la que 
renunciamos si lo vetamos a priori”

La diputada de EUPV, Marina Albiol, va visitar 
divendres Vinaròs acompanyada del portaveu del 
partit a Vinaròs, Manuel Villalta. Albiol va elogiar  
la tasca que realitza la Plataforma Antifracking de 
Castelló per conscienciar la ciutadania i va acusar al 
PP de jugar “a un doble joc”, en els pobles afectats i 
on es prenen les decisions. 
La diputada provincial va assegurar sentir una 
“profunda preocupació per l’interés del PP en 
afavorir una empresa privada en detriment de la 
qualitat de vida” i va apuntar que “no és la primera 
vegada que això passa”. 
Segons Albiol, les grans empreses energètiques 

“pretenen exprèmer els jaciments enlloc d’apostar 
per energies alternatives i per això utilitzen aquest 
tipus de tècniques agressives, però per fer-ho 
necessiten de la complicitat dels governants”. 
“Permetre els estudis per fer la fractura hidráulica 
beneficia l’empresa privada i perjudica els 
habitants de les comarques”, va assegurar. 
La diputada d’EUPV també va qualificar de 
“lamentable” la intervenció del diputat del PP 
Mariano Castejón a Les Corts en el tema del 
fracking. “Precisament un diputat de la zona 
defensava els interessos de l’empresa privada i no 
dels seus ciutadans”, va assenyalar, afegint que la 

seua intervenció “respon només a les directrius del 
PP, però no als interessos de la comarca”.

Esquerra Unida acusa al PP de “jugar a un doble joc” en el tema del fracking



10

1 juny de 2013

ACTUALITAT

fot
on

ot
íc

ie
s

FOTODENUNCIA

ES UN MENSAJE DE COCEMFE MAESTRAT 

El estacionamiento que hay reservado 
a personas con movilidad reducida 

en la calle San Francisco a menudo te 
encuentras con que aparcan en doble 

fila y no puede sacar el coche aparcado 
la persona con discapacidad de dicho 

parking, un poco de Educación Vial señor/a 
conductor/a a la hora de dejar el vehículo.

HOY POR MÍ...
MAÑANA PUEDE QUE POR TÍ

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO 
CONTRA LAS BARRERAS Y AÚN SE VEN 

ESTAS SITUACIONES IN-SOLIDARIAS

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

La portavoz municipal del Partit de Vinaròs 
Independent (PVI), Maria Dolores Miralles, ha pedido 
al equipo de gobierno que explique la información de 
que disponga de un posible proyecto de desguace de 
embarcaciones que se ubicaría en el dique de poniente 
del puerto. Desde el PVI se asegura que “a día de hoy 
este proyecto tiene que estar en fase de exposición 

pública” y que fuentes fiables les han comunicado 
que este plan existe e incluso que “en el nuevo muelle 
de poniente está prevista la construcción de una 
enorme rampa para varadero con carro por donde 
poder desguazar barcos de grandes dimensiones”. 
Los independientes se preguntan porqué 30 años 
después vuelve a planear sobre la localidad un 
proyecto de este tipo, del que ya no hay en toda la 
franja mediterránea española. También se preguntó 
“si el equipo de gobierno no es capaz de poder frenar 
este tipo de actividad, que no es la mejor para reactivar 
la economía vinarocense” y si desde el gobierno local 
se han dirigido a la Conselleria a pedir explicaciones 
para poder informar a la ciudadanía.  
La edila independiente consideró que la posible 
instalación de este desguace en la zona portuaria, 
podría tener “negativas repercusiones medioam-
bientales y turísticas” para la ciudad. Recordó en este 
sentido el trabajo que se está realizando en materia 
turística en el municipio y que la instalación de este 
desguace podría comportar, entre otras cosas, que 

no se obtenga en un futuro la bandera azul de la pla-
ya del Clot o que se pierdan otro tipo de actividades 
de fomento del turismo.
Miralles, que consideró que el equipo de gobierno 
dispone de información y que ha decidido “omitirlo o 
callarlo”, dijo que un proyecto de esta envergadura “es 
difícil de esconder” y pidió explicaciones al respecto.
IBI 
Por otro lado, Carlos Roger insistió en que el 
consistorio debe realizar los trámites necesarios 
para cobrar el IBI de la planta terrestre del Castor, 
apuntando que, de no hacerlo, “se produce un 
agravio comparativo con el resto de ciudadanos” 
y que se trata de un ingreso muy importante. 
También consideró que el fraccionamiento de los 
pagos de impuestos por parte del Ayuntamiento 
“era una buena idea pero que ha resultado ser un 
engaño a los contribuyentes”, ya que “lo que se ha 
hecho ha sido avanzar unas semanas el pago del 
50 por ciento del IBI y el del resto tan solo se aplaza 
cinco días respecto a años anteriores”.

El passat 20 de maig l’associació d’adults i xiquets/
es amb  discapacitat intelectual de Vinaròs va 
inaugurar la nova seu ubicada a la plaça San 
Sebastià, 56. La inauguració va comptar amb la 
presencia del alcalde de Vinaròs Juan Bta.Juan, 
Carla Miralles, regidora de Festes i Joventut i Mar 
Medina, regidora de Governació.
L’associació ha passat per diverses instal·lacions 
municipals fins aplegar al moment actual. L’activitat 
permanent i diària del Club d’Oci i de l’Escola d’Estiu 
requeria d’un espai que permetera la independència 
dels participants.  L’espai està cedit per l’Ajuntament de 

Benicarló i será compartit amb altres entitats socials.
Amb la finalitat de seguir finançant les activitats 
AFANIAD organitza el proper 8 de juny un rastrillo 
solidari on es podrá gaudir d’una bona mostra del 
material que realitzen els participants de les activitats 
del Club d’Oci i es podrán adquirir algunes d’elles. 
Igualment aprofitem l’ocasió per recordar a totes les 
persones interessades en inscriure el seu familiar a 
l’escola d’estiu que ja poden demanar la preinscripció 
a través del telèfon 620031540 o acudint directament 
al local. I recordeu, podeu seguir-nos a través del 
nostre Facebook Afaniad Vinaros.

Los alumnos y ex-alumnos del profesor vinaro-
cense Ginés Doménech Ratto han organizado un 
acto para homenajear a su Maestro. Natural de 
Vinaròs, este catedrático de anatomía humana 
de la UM llegó a la Región hace 37 años y desde 
entonces ha impregnado con su sabiduría la ver-
dadera anatomía mediante sus dibujos, clases 

magistrales y prácticas. El profesor Doménech 
ha formado a las últimas 30 promociones de 
médicos, enfermeros y fisioterapeutas que han 
salido de la Universidad de Murcia. Doménech 
Ratto ha promovido el desarrollo de la Facultad 
de Medicina y coordina la Escuela Universitaria 
de Osteopatía.

Treinta promociones de médicos homenajean al “maestro” 
vinarocense Doménech Ratto 

AFANIAD Vinaròs ja té nova seu

El PVI asegura que existe el proyecto de desguace en el puerto y lamenta las 
negativas consecuencias que podría tener en materia turística y medioambiental
Insisten en que puede cobrarse el IBI del Castor
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SOCIETAT

Sopar al Duc de Vendôme

8 juny 2013 dissabte
Sopar-ball

Confirmar assistència

629 22 83 27

Quintos del 

SE ALQUILA LOCAL COMERCIAL

c/ PILAR, 122 (FRENTE CONSUM) VINARÒS

RECIÉN CONSTRUIDO, 80 m2,
PRECIO ECONÓMICO. Tel.: 654 414 742

Vacaciones

Agraïment

35 años boda

Santa Rita

La familia holandesa Tjerk-Buitevelt de vacaciones 
en Vinaròs disfrutaron junto a sus amigos y familiares

Los matrimonios, Simó y Quixal visitando Ankara y Estambul en sus 35 años de boda

Els funcionaris de l'Ajuntament van celebrar Santa Rita

Des del CEIP 
JAUME I

Agraïm al 
senyor Paco 
Meseguer la 

seus feina de 
divulgació amb 

els nostres 
alumnes.

Se traspasa Golosinas La Mera
en pleno funcionamiento 

por motivos familiares (11 años antigüedad)

Plaza La Mera, 24 - Vinaròs      T. 677 974 498

72
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L'alegria allarga la vida
per Julián Zaragozá

Història
Helena Roman

Assessoria
Antonio Figueredo

Gastronomia
Juanjo Roda

Medi Ambient
Mª José Barreda

Dietètica
Àngels Botí

Educació
Manuel V. Albiol 

Salut
Salut
Vanessa Marzà

La setmana que ve "Història" per Helena Roman

Esguinç de turmell

Diumenge dia 26 de maig, la Colònia de Vinaròs a Barcelona vam 
celebrar la festivitat de la nostra patrona, la Misericòrdia.
A l’esglesia de Sant Sever, al barri gòtic, cor de Barcelona, l’amic 
Mosen Josep Pavía va oficiar la cerimònia. Ens recordà que era el 
30é any que ens acompanyava.
A continuació uns 25 vinarocencs ens vam trovar a l’Hotel Evenia 
per dinar tots junts. Ens van acompañar Jaume Pedrola i Mari 
Carme que no pugueren estar a San Sebastianet.
Es va veneir el menjar, amb les paraules habituals, acabant amb el 
“ … dona menjar als que tenen gana i gana als que tener menjar”
La presidenta Pilarin Carsi dirigí unes paraules, recordant que el 
proper any celebrarem el 90é aniversari de la Colònia amb molta 
gent i molta festa, en homenatge a tots els vinarossencs que han 
residit a Barcelona i voltants, en tots aquests anys.
En acabar, tots contents i cap a casa.

L’esguinç de turmell és un estirament excessiu dels 
lligaments que uneixen diferents ossos de la cama 
amb el peu com a conseqüència d’un moviment 
forçat de l’articulació. El més freqüent és lesionar-
se els lligaments externs (lligament lateral extern), 
encara que també trobem lesions del lligament 
lateral intern.
Segons la gravetat de la lesió diferenciarem tres graus:
- Grau I ó esguinç benigne: es produeix 
una distensió amb molt poca ruptura fibril·lar del 
lligament. Apareix inflor lleu i dolor moderat que 
afecta poc a la funció articular. A les 24 hores el 
pacient pot caminar.
- Grau II ó esguinç moderat: existeix ruptura 
parcial del lligament o lligaments lesionats. Solem 
trobar inflor i dolor més importants, hematoma 
amb limitació de la funció del turmell.
- Grau III ó esguinç greu: ruptura 
complerta del/s lligament/s lesionat/s, molta 
inflor, hematoma i dolor que limiten per complet 

la funció i estabilitat de l’articulació.
El tractament d’urgència davant un esguinç de 
turmell és aplicar una bossa de gel a la zona durant 
15-20 minuts per a reduir el dolor, la inflamació i 
el possible hematoma, repetint l’aplicació cada 2-3 
hores. És important també tenir la cama en repòs, 
mantenir-la una mica elevada i posar un embenat 
elàstic compressiu no massa ajustat per reduir la 
inflor. Si els símptomes fan sospitar que podem 
tenir un esguinç greu s’ha d’acudir al metge per tal 
de descartar radiogràficament una ruptura total 
del lligament i/o una fractura òssia. 
Un cop confirmat que es tracta d’una lesió benigna (grau 
I i II), és recomanable no immobilitzar la zona, ja que 
això pot produir una mala cicatrització dels lligaments  
allargant o impedint la recuperació. En aquests casos 
es recomana acudir a un fisioterapeuta per a recuperar 
correctament la lesió i evitar possibles recidives en un 
futur. El fisioterapeuta aplicarà tècniques de massatge 
específiques, ultrasons, electroteràpia, acupuntura, 

tècniques de correcció articular...etc.
En els graus III serà necessari la immobilització 
amb fèrula de guix del turmell durant varies 
setmanes i en els casos més greus s’haurà de 
tractar quirúrgicament.
Al final del tractament és important realitzar exercicis 
específics per  enfortir la musculatura i recuperar 
l’equilibri del turmell com per exemple: caminar 
de puntetes i talons, aguantar l’equilibri sobre el 
peu afectat dibuixant les lletres de l’abecedari amb 
l’altre, caminar descalços per l’arena...

Festivitat de la Misericordia a Barcelona Colònia de Vinaròs a Barcelona

Juny assolellat i ben tronat
any de molt de vi i blat
El sol de juny encén els 
sembrats
Bon sol pel primer de juny
any de llegum
El Sol de juny i de juliol
escalda i omple el fesol
Pel juny la sardina en suc
Pel juny de tres vestits
posa-te’n un
Si plou entrant el juny
el bon temps es lluny
Aigua de juny primerenca
molts mals arrenca
De la pluja de juny

la terra en gruny
Pel mes de juny 
menja prunes en dejú
Bon temps pel juny
estiu segur
Pel juny i juliol
els gats de panxa al sol
Pel juny les puces a munts
Diu el juny al jornaler
ja dormiràs pel gener
El juny madura i el juliol
duu la fruita
Pel juny, fruites madures
i bones migdiades
Si vols anar per mar
el juny o juliol has d’esperar
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Quieres pertener a esta banda,  Banda de Cornetas y Tambores de la Hermandad de Nuestro Padre 
Jesús Cautivo" y Nuestra Señora de "La Merced", quieres tener un grupo de amigos, quieres tocar 
un instrumento, ahora tienes la ocasión para hacerlo, si tienes más de 12 años, acude el lunes día 3 
de Junio  a las 20,30 horas a la Plaza de Toros, allí te recibiremos, si deseais antes más información 
llamarme la teléfono 606893867, preguntar por Alejandro y os informaré.

El pasado viernes, día 24 de mayo, en la “Fundació 
Privada Divina Providencia Vinaròs”, celebraban 
la festividad de su titular, la “Divina Providencia”, 
tanto en lo que respecta a este colegio, como en 
todos los institutos que tienen fundados a través 
del mundo.
Varios fueron los actos organizados en este día, 
el primero de ellos fue la celebración de una 
“Eucaristía” a primeras horas de la mañana. Hay que 
decir, que fue muy acertado aprovechando el día 
soleado, eso si, con algo de viento, que cambiaran 
de ubicación el lugar de la celebración, pasando 
de la iglesia del Convento de las Religiosas Clarisas, 
al enorme patio que tiene el colegio. Repito, esta 

decisión estuvo muy acertada, ya que en pasados 
años, no cabíamos dentro de la iglesia.
La celebración fue a cargo de mossen Emilio 
Vinaixa Porcar, el cual y como si fuera un niño mas, 
disfrutó de la celebración. No es novedoso y así lo 
hemos escrito ya varias veces, que con su carácter 
abierto y juvenil, el mossen disfruta con los niños, 
y viceversa.
Escuchamos canciones, vimos bailes, una bien 
preparada monición a cargo de los escolares y 
maestros/as, ofrendas y se finalizaba con una 
entrega de ramos de flores a la virgen de la Divina 
Providencia, cuya imagen estaba presente junto al 
improvisado altar.

“Tarde de circo”
A la tarde se realizaba en el mismo patio, la 
celebración del acto del “fin de curso”, en el que 
actuaron todos los cursos que prestan sus estudios 
en el colegio. Los mas “peques”, ya comenzaron su 
actuación con la famosa canción de “Había una 
vez un circo”, debidamente vestidos como tocaba, 
es decir de “payasos”, y bailando a la vez, y así se 
fue sucediendo hasta actuar todos los cursos. La 
verdad es que pasamos una “tarde de circo”, con 
unas muy buenas “actuaciones”, incluso musicales.
Por mi parte, felicito a todos los organizadores del 
acto, y también a todos los “artistas”, ya que todos 
lo hicieron muy bien.

¡¡¡Cena CLUB ANIMES!!!
Se comunica a todos los que en sus años de 
juventud pasaron unos buenos ratos en el 
mitico "CLUB ANIMES"escuchando música de 
aquella época que se está organizando una 
cenita para reencontrarnos todos y recordar 

viejos tiempos. 
Animaros y apuntaros que cuantos mas 
seremos mejor lo pasaremos. 
La cena sera el 15 de Junio. Llamad e 
informaros a los siguientes telefonos. Inma 
615675621-David 670296391.

Salvador Quinzá Macip

Celebración de la festividad de la Divina Providencia
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L’Ajuntament de Vinaròs ha donat 
suport al CEE Baix Maestrat oferint 
una plaça al Mercat de Vinaròs, el 
qual es realitza tots els dijous. Durant 
tot el curs, els xiquets han estat 

confeccionant i treballant en el Taller 
de Ceràmica amb molta il.lusió.  
Aquí s’exposaran anells, collars, clauers, i 
més coses boniques que tots els que aneu 
a passejar pel mercat podreu gaudir. 

Els alumnes de sisé van gaudir d'un berenar multigustos, la senyoreta 
Aoulad  mostrà la bellesa de la Henna.

El passat dia 24 de maig, en l'Auditori Municipal de la nostra ciutat, la 
Caixa Rural Vinaròs, Societat Cooperativa de Crèdit Valenciana va donar 
compte als seus associats dels comptes anuals de l'any 2012.
En un auditori replet l'Entitat va informar detalladament del volum 
d'actius i passius que mou en l'actualitat, així com dels beneficis 
obtinguts pels mateixos, que han sigut semblants a l'exercici anterior.
Davant del corrent actual de la Banca Ètica, es va glossar als assistents que 
la Caixa Vinaròs porta practicant la mateixa des de la seua fundació, per 
primera vegada en 1925 i després l'1 de gener de 1970 en la seua segona 
època. El capital depositat en l'Entitat es destina a inversions a Vinaròs, i 
els beneficis de les mateixes redunden tots en la població vinarossenca."

Assemblea de la Caixa Rural Vinaròs

El Col.legi d’educacio Especial Baix Maestrat 
participa en el Mercat dels Dijous

Maica Molla 

CEIP Jaume I Comunions

FO
TO

S
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El pasado domingo día 26 de mayo, nuestra ciudad 
celebraba la festividad de Nuestra Señora de la 
Misericordia, patrona de Vinaròs, en un día soleado 
y en que se pudieron realizar todos los actos 
programados para festejar este día.

Romería
A las 7 de la mañana daban inicio los actos con los 
rezos de la “Germandat dels Sants Patrons” en la 
“Capella del Santissim”, debido a las obras de la “Llum 
de les imatges”, para seguidamente y en una fresca 

mañana, si bien soleada, dar inicio a la romería.
Con las paradas tradicionales en la C/, Puente y en el 
Cementerio Municipal, se llegaba a nuestra ermita 
con la diminuta imagen procesional de Nuestra 
Señora de la Misericordia “la peregrina”, portada en 
la subida por el Padre Esteban, y acompañada por 
los romeros que subimos a pié, tal como mandan 
nuestras ancestrales tradiciones.
Desde la misma salida, la “Germandat dels Sants 
Patrons” y en el recorrido, acompañaron a “la 
peregrina”, con sus rezos y cantos entonados en latín.
A continuación se realizaba la “misa de romeros” a 

las 9 de la mañana en la iglesia de nuestra ermita, 
la cual ofició el Padre Esteban. Finalizada la misma 
se veneró la imagen de la “peregrina” y se cantó 
el himno dedicado a nuestra patrona la Virgen de 
la Misericordia. En una singular fotografía, vemos 
las dos Vírgenes en nuestra ermita, la “peregrina” 
sobre el altar y en lo alto, la conocida imagen que 
encabeza el altar central del presbiterio de nuestra 
ermita, la Virgen de la Misericordia.
Posteriormente se fueron realizando los actos 
programados, actuación de “Les Camaraes”, bendición y 
reparto de arroz, etc.. todo ello en el recinto de la ermita.

Vinaròs va celebrar diumenge passat la 
festivitat de la seva patrona, la Misericòrdia, 
amb molt bon temps, ja que va lluir un sol 
esplèndid, fet que va propiciar la visita de 
molts ciutadans en l'entorn de l'ermita. 
Aquest any es va tornar a elaborar la paella 
popular -un costum recuperat per l'actual 
equip de govern en 2011- per al públic que va 
pujar a l'ermita a celebrar aquest dia, a un preu 
d'un euro dues racions d'arròs. Es van repartir 
al voltant de 1500 racions. La recaptació 
obtinguda va ser benèfica, i anirà destinada a 
l'associació “Per més vida”. Els actes han estat 
organitzats conjuntament entre l'ajuntament 
i l'església, i es van iniciar amb una ‘romeria’ 
que va partir des de la plaça Parroquial a les 
7 del matí. A l'arribada, es va celebrar la missa 
de pelegrins i a les 11 del matí va tenir lloc 
l'actuació del Grup Folkloric Les Camaraes. A 
les 12 hores es va celebrar la missa en honor a 
la verge en el temple del ermitorio i tot seguit 
es va beneir el terme on se situa l'ermita. 
Després de la benedicció de l'arròs a càrrec 
de mosén Emili Vinaixa i la degustació de les 
racions de paella, que es van repartir cap a les 
13.30 hores, a la tarda, a les 17.30 hores, es 
va iniciar la sortida a peu del romiatge, i a les 
19 hores es va celebrar la missa en la capella 
de la Arciprestal. A continuació, va tenir lloc 
la processó i l'ofrena floral. L'empresa Autos 
Mediterraneo va posar a la disposició dels 
usuaris un servei d'autobusos gratuït.

Festivitat 
de la Misericòrdia 
X. Flores

Salvador Quinzá Macip

Festividad de Nuestra Señora de la Misericordia, patrona de Vinaròs

Germandat dels Sants Patrons

Saludo

Salida romería

Llegada ermita

Parada C. Puente

Misericordias
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Procesión
A las 19 horas se realizaba una misa en la “Capella 
del Santisim”, para a continuación formarse la 
procesión, la cual salía hacia la C/. San Pascual para 
recibir a la imagen de “la peregrina”, que bajaba 
de la ermita, portada en esta ocasión por mossen 
Joan Alonso, que fue vicario de la parroquia de La 
Asunción durante varios años, y en la actualidad 
está de párroco en la vecina localidad de Alcanar.

Se realizaba el encuentro de ambas imágenes 
entregando mossen Joan la imagen a mossen José 
Sales, el cual la porto a lo largo de la procesión. 
A continuación “Les Camaraes” realizaban varios 
bailes en honor a la Virgen de la Miserecordia.
El orden procesional fue el siguiente: Cruz alzada, 
entidades vinarocenses participantes en la ofrenda 
floral posterior, “Les Camaraes”, la Cofradía de “San 
Sebastián y Nuestra Señora de la Misericordia”, 
reinas y damas de nuestras fiestas, niñas y niños de 

1ª comunión, imagen de la Virgen de la Misericordia 
portada a hombros, clero, autoridades locales 
presididas por el alcalde D. Juan Bautista Juan y cerraba 
la procesión nuestra banda de música “La Alianza”, 
bajo la batuta del maestro José R. Renovell Renovell.
Su recorrido fue por las calles de costumbre, 
y al finalizar el mismo, la ofrenda de flores a la 
Virgen se realizó en la Plaza parroquial. Con los 
cantos y vítores del himno a Nuestra Señora de la 
Misericordia, se dio por finalizada la jornada.

Mañana en la celebración de la festividad del “Corpus Christi”, 
debido a las obras en la Arciprestal de La Asunción, los actos 
serán los siguientes:
19,00 horas Misa en la Parroquia de Santa Magdalena
19,45 horas procesión con el siguiente recorrido: Salida 
Parroquia de Santa Magdalena, C/. Arcipreste Bono, Plaza San 
Antonio, Travesía Safont, Plaza San Agustín, C/. Mayor, Plaza 
Parroquial, Plaza Jovellar, C/. Socorro y C/. Arcipreste Bono 
hasta llegar de nuevo a la Parroquia de Santa Magdalena.

Novedades en la 
celebración del “Corpus Christi” 

Llegada Romería

Inicio procesión

Ntra. Sra. de la Misericordia Clero Autoridades

Recepción -peregrina-

Reinas y damas

Les Camaraes

niños 1ª comunión
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Així ens haguéssem saludat fa un grapadet d’anys a Tarragona, 
a la Imperial Tarraco, però com el temps ha anat passant no 
ens va caldre cap traductor de llatí, i ens vam aclarir d’allò més 
be. Allí ens desplaçarem els nanos i gegants convidats per 
l’escola el Sagrat Cor, una escola on es veu que fa uns anys 
les mongetes compraren una paella de gegants que ha sigut 
recentment restaurada, una parella, que es clon dels gegants 
vells de Vinaròs, d’aquella remesa de Reis Catòlics que inundà 
la península ibèrica, però aquest cop aquestos estaven fet a 
l’Aragonesa de Fiestas i no a L’Ingenio com els nostres.
Dins de les festes de l’escola,  l’AMPA del Sagrat Cor va 
organitzar una trobada de gegants, i allí ens trobarem 
els de Mora la Nova (uns altres clons), els gegants de 
les Dominiques, els gegants de les Carmelites, Borges 
Blanques, Pere Mata, Passeig Torroja de Tarragona. Com 
veieu a Tarragona fins les escoles tenen gegants!
Vam ser molt ben rebuts i tractats des de bon matí fins 
a la tarde, una trobada molt ben organitzada i una festa 
on els xiquets i xiquetes gaudirem moltíssim. La cercavila, 
per la magnifica rambla de Tarragona fins al Mirador del 

Mediterrani. Gaudirem de Tarragona i férem gaudir a la gent, 
felicitar a Edgar, Laura i Jhonny que van ser uns valents amb 
la dolçaina i tabal i com no a Virgi i Ainoa que van portar molt 
be els nanos  i a Ladislav que ballà els gegants perfectament.
Tornada a Vinaròs i una altra colla al sac que ens visitarà el dia 
22 de Juny a la nostra Trobada de Nanos i Gegants de Vinaròs.

CORPUS DE VINARÒS 2013
Però ara, primer que tot, Corpus!, el dissabte 1 de Juny, 
La Vespra de Corpus, a les 6 de la tarde sortida de la 
plaça de l’Ajuntament, debut dels nous components de 
la colla, primer ball i balls d’honor durant el recorregut 
de la processó, enguany no podeu faltar hi haurà una 
gran, millor dit una xicoteta SORPRESA (com a pista, 
aportem una foto de uns dibuixos molt estimats)
En sendemà, els Nanos i Gegants, els joglars, tots, ben mudats 
i ben seriosos i respectuosos acudirem com des de èpoques 
immemorials ho venim fent a la Processó de Corpus, que 
enguany sortirà de l’església de Santa Magdalena.
Vos esperem a tots!! Xoc Xorroc Xoc xoc!!

CULTURA

PRESENTACIÓ A 
VINARÒS: divendres, 31 
de maig, a les 19:30 h. a 
la Biblioteca Municipal

ÈXITS A NIVELL NACIONAL

A LA VENDA A:

AVE et nanorum gigantes! Lorem Tarraconensis. Corpus Christi

Tres jóvenes alumnas de Vinaròs recibieron ayer en 
el Auditorio de Castellón el premio extraordinario al 
rendimiento académico de manos de la Consellera 
de Educación de la Generalitat Valenciana, Mª 
José Català, al haber obtenido una nota media 
de 10 puntos el pasado curso 2011-2012 cuando 
cursaban 6º de Educación Primaria.
Las premiadas fueron Ariadna Miralles Pérez del CEIP 
Sant Sebastià i Rosa Sebastià Arnau i Jie Ni Liu Lin del 
CEIP Manuel Foguet, que estuvieron acompañadas 

por sus familías además de las directoras y tutoras 
de los centros educativos vinarocenses.
Durante el acto que contó también con la presencia 
del Alcalde de Castellón, Alfonso Bataller, y con el 
edil de Educación del Ayuntamiento de Vinaròs, 
Luis Adell, la joven vinarocense Rosa Sebastià 
Arnau fue la encargada de leer el manifiesto de la 
jornada en representación de todos los alumnos 
que recogieron el premio extraordinario.
Adell felicitaba en primer lugar a las tres jóvenes 

vinarocenses afirmando que “es un reconocimiento 
al trabajo que realizaron el pasado curso y también 
a sus familías y profesores por lo que hoy es 
una satisfacción poder venir aquí a Castellón 
representando al Ayuntamiento de Vinaròs.”
El edil de Educación destacaba también que “los 
ejemplos de Ariadna, Rosa i Jie Ni son en los que 
se deben fijar el resto de jóvenes vinarocenses, 
porque la educación es la mejor garantía para 
afrontar con opciones el futuro.” 

Ariadna Miralles, Rosa Sebastià y Jie Ni Liu obtuvieron una media de 10 el pasado curso cuando cursaban 6º de primaria

Tres alumnas de Vinaròs reciben el Premio Extraordinario al rendimiento académico
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El día 25 es va representar en Vinarós la 
comedia "La república de Mm. Apoline", 
de la cual es autora Roser Barrufet, autora 
també de la Editorial Antinea. Va ser 
magistralment interpretada pel grup 
senior de la UJI de Castelló i va rebre pel 
públic una gran nombre d’aplausos i 
ovacions. L’argument gira entorn a Madam 
Apoline, qui va ser, fa molts anys, una 
famosa vedette del music-hall de París. En 
l'actualitat viu en un pis molt gran i ple de 
gent. L'arrivada d'uns periodistes per fer-li 
una entrevista, acabarà destapant alguns 
secrets i més d'una sorpresa.

Els Nanos i Gegants volem donar les gràcies als xiquets i xiquetes, i als mestres 
de l’escola Manuel Foguet de Vinaròs, per la gran acollida que vam tenir, i 
felicitar per aquesta iniciativa de aproximar les tradicions i costums del nostre 
poble als més menuts. 

CULTURA

El geógrafo y estudioso de la historia local, David 
Gómez Mora, ofreció la semana pasada un nuevo acto, 
dentro del programa preparado por la Asociación 
Cultural Amigos de Vinaròs para el Año Febrero de 
la Torre. Gómez Mora acercó a los asistentes diversos 
aspectos de las familias que integraron la nobleza 
vinarocense, desde la Edad Media hasta la época de 
la Ilustración. Según explicaba el conferenciante "es 
en este período histórico donde se dispone de una 
mayor documentación y consecuente información 
que nos ayuda a reconstruir aspectos relacionados 
con esta parte de la sociedad de Vinaròs". 
Además, hay que tener en cuenta varios factores 
socioeconómicos de la época que contribuyeron 
al incremento de la burguesía local, como el fuerte 
crecimiento poblacional o la posición geoestratégica 
de la que gozaba Vinaròs -con el nuevo puerto, el 
levantamiento de la iglesia, la expansión urbanística 

del casco antiguo o los diferentes conflictos bélicos 
que se vivieron-.
La charla sirvió también para conocer aspectos 
relacionados con las raíces heráldicas de Vinaròs, 
empezando por su escudo municipal que, según 
la tradición local, guarda relación con el caballero 
Raimundo de Alós, aunque se puede discutir este 
argumento. También se habló de los primeros 
linajes nobiliarios que ya tenemos documentados 
durante este período, que están relacionados con 
los posteriores que luego se instalarán. Gómez 
Mora hablaba también de la importancia que 
adquieren como fuente documental los pleitos y 
las ejecutorias de hidalguía.
La última parte del acto se centraba en aquellas 
familias de Vinaròs  que, durante la Ilustración, 
tuvieron un papel importante, debido a su 
influencia social, como nobles que eran.

Dentro de los actos del año febrer de la torre 

Charla sobre la nobleza 
de Vinaròs a cargo de 
David Gómez Mora 

L’obra “La república de Mm. 
Apoline” interpretada a Vinaròs

Roser Barrufet “que publico recientemente 
un libro con editorial antinea” junto con 
dos actrices de la obra

HISTÒRIA   ARTS   LLETRES

ASSOCIACIÓ  CULTURAL AM
IC

S 
 D

E 
 V

IN
AR

Ò
S

Organitzat per 
l’Associació Cultural “Amics 
de Vinaròs” 

Exposició “Papers amagats. 
Documents dels Febrer de la Torre”

Exposició dedicada a la documentació 
que sobre la família Febrer de la Torre 
hi ha a la nostra ciutat

Dia: 4 de juny, dimarts
Lloc: Sala d’exposicions de 
l’associació (Sant Ramon 13)
Hora: 19’00h
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A la Biblioteca Pública de Vinaròs es va parlar 
sobre la muixeranga, de la qual s´ha format un 
grup a Vinaròs. La xerrada la va impartir Joan 
Bofarull Solé (Reus, 1971). Ell va començar a fer 
castells com a enxaneta dels Xiquets de Reus. 
L’any 1995 es va llicenciar en geografia i història 
general i actualment és professor de secundària. 
Fa anys que estudia les muixerangues valencianes 
i la seva relació amb els castells. També col·labora 
activament amb la Federació de Muixerangues i en 
activitats per a la seva promoció, per tal de superar 
l’aïllament local en el qual han estat confinades 
durant anys.És l'autor del llibre: L’origen dels 
castells. Anàlisi tècnica i històrica, Ed. Cossetània, 
2007 expert casteller i que ha fet un estudi sobre 
les muixerangues al País Valencià.
Utilitzant un power point va anar desenvolupant 
els diferents punts de la xerrada, com ara una 
petita repassada a la tradició de les muixerangues 
en diferents parts del País Valencià, com les dues 

muixerangues d'Algemesí, o la de Titaguas, i també 
les construccions que es fan a Peníscola i al Forcall. 
També va parlar de la seguretat pel que fa al fet 
de pujar castells humans, donant unes dades que 
demostren que no hi ha tants accidents com podria 
semblar, ja que només un 2 o 3 per cent dels castells, 
o de les muixerangues, cauen de manera que els 
participants puguen prendre mal, i en qualsevol cas 
no es donen casos d'accidents greus. Es va parlar 
també de la relació evident entre les muixerangues i 
els castells, ja que aquests darrers naixen a partir del 
ball de valencians, i com no també es va comentar la 
música que les acompanya, sempre amb la dolçaina 
i el tabal. Per últim es va comentar el fet que fa falta 
gent per formar la muixeranga de Vinaròs, que per 
anar bé hauria d'arribar a un mínim de 30 persones, 
per a poder fer construccions que tinguen un cert 
nivell d'espectacularitat, tot i que les muixerangues, 
a diferència dels castells, no tenen una motivació 
competitiva, sinó més bé plàstica.

Fins el 2 de juny
AUDITORI MUNICIPAL
De dimarts a diumenge de 18 a 21 hores 
EXPOSICIÓ de l'ESCOLA d'ART que romandrà 
oberta fins al 2 de juny
Organitza: Escola Municipal d'Art 

Divendres 31 de maig
AUDITORI MUNICIPAL 
22.30 h. TEATRE amateur amb l'obra “Tres 
sombreros de copa” a càrrec del grup de 
teatre Els figurants de l'Aula de teatre de 
Vinaròs
Organitza: Regidoria de Cultura

Dissabte 1 de juny
BIBLIOTECA MUNICIPAL
11 h. TALLER per a xiquets de cinquè i 
sisè de primària i d'ESO al voltant de 
l'EXPOSICIÓ CHASING THE DREAM-
Perseguint un somni.
Sinopsi: Vols convertir-te en un explorador de 
somnis? A través d'aquestos tallers els xiquets/
tes faran sis aventures en grups, cadascuna de 
les quals comporta superar una prova. A més, 
cada grup ha d'elaborar dos treballs sobre dos 
objectius de desenvolupament del Mil·leni. 

Els tallers acabaran amb el desenvolupament 
de les aventures finals, dues proves que faran 
tots els participants alhora i la prova final de 
l'atrapasomnis. Les sis aventures són: Erradicar 
la fam i la pobresa al món, aconseguir l'educació 
primària universal, promoure la igualtat de 
sexes i l'autonomia de les dones, millorar la salut 
materna, reduir la mortalitat infantil i aconseguir 
la sostenibilitat mediambiental. Vine i resoldràs 
jeroglífics, interpretaràs mapes, viatjaràs per 
molts paÏsos!!

Dissabte 1 de juny
AUDITORI MUNICIPAL 
22.30 h. TEATRE amateur amb l'obra “Tres 
sombreros de copa” a càrrec del grup de 
teatre Els figurants de l'Aula de teatre de 
Vinaròs
Organitza: Regidoria de Cultura

Diumenge 9 de juny
AUDITORI MUNICIPAL 
19 h. TEATRE amateur amb l'obra “Tres 
sombreros de copa” a càrrec del grup de 
teatre Els figurants de l'Aula de teatre de 
Vinaròs
Organitza: Regidoria de Cultura

Dimecres 5 de juny
 AUDITORI MUNICIPAL 
19 h. Inauguració de l'EXPOSICIÓ de 
fotografia sobre Guatemala a càrrec d'Alexia 
Martínez i Dario Chiquito que romandrà oberta 
fins el 15 de juny.
Organitza: Regidoria de Cultura

Dijous 6 de juny
BIBLIOTECA MUNICIPAL 
19 h. Presentaicó del llibre “La maledicció del 
groc” a càrrec del seu autor Armando Veritat.
Organitza: Ass. Cultural Amics de Vinaròs

Divendres 7 de juny
AUDITORI MUNICIPAL 
22.30 h. TEATRE amateur amb l'obra 
“Cómeme el coco negro” a càrrec del grup de 
teatre Las Mil y Una
Organitza: Regidoria de Cultura

Dissabte 8 de juny
AUDITORI MUNICIPAL 
22.30 h. TEATRE amateur amb l'obra 
“Cómeme el coco negro” a càrrec del grup de 
teatre Las Mil y Una
Organitza: Regidoria de Cultura

Joan Bofarull explica a Vinaròs la tradició, la història i la técnica de la muixeranga 
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Remontar el vuelo
Lluís Gandía, portavoz del equipo de gobierno

Vinaròs avanza con paso decidido

Este mes de junio se cumplen dos años 
de la llegada al gobierno municipal del 
Partido Popular tras ocho años de caos, 
despilfarro e improvisación de una unión 
catastrófica para Vinaròs entre el PSOE, el 
PVI y el BLOC. 
Nuestra primera misión, por tanto, era 
contener la deuda municipal y detener 
los continuos despilfarros que la mayor 
parte de concejalías generaban conti-
nuamente. No podemos ni debemos 
gastar más de lo que ingresamos y por 
ello empezamos dando ejemplo.
Juan Bautista Juan y todos los concejales 
del equipo de gobierno renunciamos a 
tener el teléfono pagado por los vinaro-
censes como sí que tenían los conceja-
les del PSOE, PVI y BLOC; Juan Bautista 
Juan y todos los concejales del equipo 
de gobierno renunciamos a cobrar die-
tas cuando salimos fuera de Vinaròs por 
trabajo relacionado con el Ayuntamiento 
como sí que cobraban nuestros antece-
sores y sobretodo decidimos reducir los 
sueldos de todos los concejales para ser 
los primeros en dar ejemplo.
Todo ello adquiere más valor cuando re-
cordamos que Jordi Romeu, Javier Balada 
y Juan Antonio Beltrán acudieron a los 
tribunales denunciando al propio Ayun-
tamiento para defender unos sueldos im-
propios de la época que atravesamos.
Los primeros veinticuatros meses de go-
bierno y de gestión han sido unos meses 
donde las decisiones nunca han sido fá-
ciles de tomar, donde las sorpresas ne-
gativas fruto de la herencia del descon-
trol y el despilfarro han ido salpicando 
la acción de gobierno hasta convertirla 
en un campo de minas pero aún así hoy 
más que nunca, y cuando estamos a mi-
tad del camino, podemos afirmar que era 
posible no caer en el abismo al que nos 
conducían inexorablemente los pésimos 
gestores anteriores.
Quienes gobernaban sin mirar lo que 
gastaban hoy son quienes reclaman lo 
que ellos fueron incapaces de hacer, con-
trolar la hacienda municipal y no endeu-
darse por caprichos improductivos. 
Vinaròs puede sentirse tranquila porque 
tiene un Alcalde y un equipo de gobier-
no que sabe lo que quiere y como se con-
sigue. Hemos abonado un campo que 
estaba seco y yermo para que empiece 
a dar frutos y esos resultados son los que 
asustan a una oposición que, por desgra-
cia, solo piensa en si misma y en como 
encontrar un rumbo que perdieron hace 
mucho tiempo.

AYUDAS A LA CONTRATACIÓN
El gobierno municipal del Partido Popular ha impulsado una 
linea de ayudas de 20.000 euros destinadas a fomentar las 
contrataciones por cuenta ajena. 

AYUDAS AL EMPRENDEDOR EN EL MERCADO 
Y REBAJA DE TASAS
Hemos creado una linea de ayudas para los emprendedores que 
se instalen en el Mercado y hemos aprobado una rebaja de la 
tasa de hasta un 40%.

EL VINALAB ES AHORA UNA REALIDAD
Apostamos por un nuevo modelo de gestión en el Vinalab y los 
resultados están a la vista. Son ya 7 las empresas y más de 20 
personas trabajando en el Centro. 

MÁS BECAS DE LIBROS Y MATERIAL ESCOLAR
Destinamos 65.000 euros para becas de libro y material escolar, 
10.000 euros más que el pasado año y 25.000 euros que lo que 
destinaba el gobierno de PSOE-PVI-BLOC

MÁS SUBVENCIONES PARA LAS ONG
Este año destinaremos 67.500 euros para subvencionar las 
actividades de las ONG locales. Una apuesta por el asociacionismo 
y por el Bienestar Social de Vinaròs 

BAJA LA NATALIDAD PERO SE MANTIENE EL 
CHIQUIBONO
A pesar del descenso de la natalidad y la inmigración desde el 
equipo de gobierno mantenemos la partida presupuestaria 
del Chiquibono para llegar a más familías en estos momentos 
complicados 

HEMOS CREADO EL “MENJAR SOLIDARI”
Desde 2012 tenemos en marcha el programa “Menjar solidari” 
que ofrece una comida diaria a 50 personas que no tienen 
recursos. El Ayuntamiento destina 60.000 euros anuales. 

ESTRATEGIA PROVINCIAL DE FOMENTO DEL 
EMPLEO
En el último pleno el Ayuntamiento de Vinaròs se sumó al 
esfuerzo de la Diputación de Castellón por el fomento del 
empleo y el emprendedurismo.
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Programa ocult amb el que el PP es va presentar 
realment a les eleccions del 2011

La setmana passada recordàvem en el 
nostre escrit, una petita part de les pro-
postes que portava el programa electoral 
del PP-Vinaròs per a les eleccions del 2011.
En aquell escrit, primer posàvem la 
seva proposta electoral i després co-
mentàvem el nostre punt de vist sobre 
l'estat d'execució d'aquella promesa, 2 
anys després de que Juan Bautista Juan 
obtingués l'Alcaldia amb els vots de la 
majoria de vinarossencs, que aquell dia 
van exercir el seu dret a vot.
Una vegada analitzada amb deteni-
ment aquella oda a la mentida que era 
el programa electoral de Juan Bautis-
ta, hem arribat a la conclusió, de que 
si hauríem de comentar una a una les 

150 promeses incomplides del PP-Vi-
naròs 2011, ocuparíem el nostre espai 
de publicació fins a final de legislatura, 
comentant tots i cadascun dels seus in-
compliments. 
A més, hem de recordar que per cor-
tesia del senyor Regidor de Cultura i a 
l'hora director del Diariet, Lluís Gandia, 
se'ns va reduir l'espai per a publicar 
lliurement en aquest setmanari, cosa 
que fa que haguéssim de resumir enca-
ra més els nostres escrits.
Per això, aquesta setmana, recordarem 
les 25 propostes més rellevants del pro-
grama electoral popular, i els animem a 
que siguin vostès mateixos els que tra-
guin les seves pròpies conclusions.

2 ANYS DE MENTIDES
L´ESTAFA DEL PP-VINARÒS

1.- Construcción de la Residencia para la 3ª edad.
2.- Fraccionar de pago de los impuestos municipales
3.- Ampliación de la plantilla de la policía local para mayor vigilancia permanente en 
todo el término municipal
4.- Crearemos la Concejalía de Empleo
5.- Activaremos un “vivero de empresas” para nuevos emprendedores
6.- Fomentaremos el turismo como una medida imprescindible para reactivar la 
economía de Vinaròs.
7.- Adecuación del puente sobre el río Cervol de la Carretera de la Ermita.
8.- Construcción y puesta en marcha del 2º Centro de Salud en el terreno cedido por el 
Ayuntamiento
9.- Crearemos un comedor social para personas con necesidades económicas
10.- Exigir al Gobierno Central la construcción de la Comisaría de Policía
11.- Potenciar una Comisión de Fiestas realmente efectiva y participativa con la cola-
boración de todas las entidades.
12.- Dotación del espacio multiusos para eventos festivos y ferias
13.- Auspiciar la puesta en marcha de una nueva zona de ocio nocturno, en espacio 
urbano, evitando las molestias a los residentes más cercanos.
14.- Construcción y puesta en marcha de la ampliación del IES José Vilaplana
15.- Construcción y puesta en marcha del colegio de Infantil y Primaria Jaume I.
16.- Puesta en marcha de una nueva Escuela-Taller.
17.- Completar la Ciudad Deportiva con la piscina municipal y resolver todos los 
problemas de accesos.
18.- Creación de un carril lúdico-deportivo hacia la Ermita de nuestros patronos con 
espacios de práctica deportiva y de descanso.
19.- Implantaremos las mejores prácticas medioambientales en materia de arquitec-
tura, equipamientos, servicios, ruido, agua, energía, transportes, comunicaciones y 
residuos.
20.- Potenciaremos la integración del  puerto con la ciudad, para abrirla al mar y 
mejorar los servicios a los ciudadanos y la actividad empresarial.
21.- Excelencia de servicios al usuario de parques infantiles.
22.- Renovación de los contenedores de basura y la creación de nuevas islas de conte-
nedores soterrados.
23.- Mejora de la limpieza en todo el casco urbano
24.- Construcción de un recinto multiusos para la instalación de ferias y acontecimien-
tos lúdico-culturales.
25.-Parque público de 40.000 metros cuadrados en “Camí Fondo” como pulmón verde 
de la ciudad.

A l'av. 29 de setembre hi ha la barana del Riu Cervol 
la qual té un aspecte no massa bonic ni atractiu per als 
vinarossencs i visitants. A més, aquesta avinguda s'ha 
convertit en una zona de passeig molt freqüentada per 
persones en totes les èpoques de l'any.  
Cal advertir que a la part del pont hi ha un tram de barana 
que és molt baixa amb el conseqüent perill que comporta 
per als vianants i joves donant peu a que pugen caure al 
riu. Per la qual cosa s'ha sol·licitat per escrit al departament 
d'Obres i Serveis que eleve la barana en el tram que està 
més baixa per donar la màxima seguretat als vianants i que 
es pinte la barana o es faça un mural per part dels escolars 
o artistes amb la tècnica de graffitis i així aconseguir un lloc 
més bonic i atractiu en l'entorn del riu Cervol. Ens alegrem  
que fa uns dies la petició ha estat realitzada.

Bloc/Compromís de Vinaròs 
treballa per les xicotetes coses

Fem POLÍTICA DE BAIX CAP A DALT, compta amb natros
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Esquerra Verds Vinaròs

L'ESTALVIADOR DE CONVENIENCIES

30 años después parece que el 
desguace regresa

Desde hace unas semanas corre el rumor de 
que en el puerto va a instalarse un nuevo 
desguace naval, rumor ante el que los populares 
del Ayuntamiento sólo han sabido respondernos 
“que no les ha entrado ningún proyecto”, lo 
cual será cierto porque el Ayuntamiento no 
tiene competencias en el puerto, pero con este 
circunloquio evasivo los políticos del PP nos 
confirman que algo hay.
Un proyecto de estas características es difícil 
de camuflar, y basta con hacer unas consultas 
donde toca para que alguien te describa lo que 

ha visto y oído.
Así es que, con las debidas reservas por el 
origen indirecto de nuestra fuente que, por otra 
parte, nos merece total credibilidad y dado que 
nuestros gobernantes han decidido callarlo y 
ocultarlo nos vemos en la necesidad de sacarlo 
a la luz para que quien tiene la obligación de 
hacerlo en un asunto de tanta transcendencia, 
explique a la ciudadanía todo lo que se 
está cociendo, confirmando, desmintiendo 
o rectificando lo que nuestra fuente nos ha 
contado, a saber:
Que en el nuevo muelle de poniente en su 
extremo y mirando hacia afuera en dirección 
a Peñíscola se va a construir una enorme rampa 
para varadero de carro en donde sacarán la 
panza que quedará de los barcos enormes cuyo 
desguace se realizará primero a flote. Así es 
que esperamos que este primer escrito “remueva 
conciencias” y que quien corresponda destape 
y exponga con toda claridad lo que nos consta 
que se está tramitando con ocultación.
Hace años, cuando la economía española 

despegaba y los temas de medio ambiente no 
eran lo predominante, los desguaces proliferaron 
por todos los puertos hasta el punto que en 
nuestra provincia los tres puertos principales 
tuvimos un desguace. Cuando los costos 
laborares aumentaron - más por eso que porque 
lo verde se estuviera imponiendo - uno tras otro 
se fueron cerrando para trasladarse a países 
tercermundistas en donde lo de la ecología aún 
tenía que llegar y en donde los ínfimos salarios los 
hacían super-rentables. 
Mucho habrá reculado nuestra economía 
para que un desguace en España vuelva a ser 
rentable, de lo cual deducimos que la única 
ventaja derivada de esta instalación -que es 
el empleo- mucho nos tememos que será un 
empleo tercermundista. Por este y por el 
resto de efectos negativos que nuestra buena 
memoria nos hace recordar, salvo que alguien 
nos convenza de lo contrario, la postura del PVI 
será totalmente en contra. Un asunto que dará 
mucho de sí y del que continuaremos hablando 
en sucesivos artículos.

Acció Cultural del País Valencià (ACPV) vol expressar 
públicament la seua solidaritat amb Ramon Ferrer, president 
de l’Acadèmia Valenciana de la Llengua (AVL), davant 
les violentes agressions de què ha estat víctima, primer 
impedint-li intervenir en l’acte d’homenatge al poeta Estellès 
a Burjassot, i després amb les pintades amenaçadores en la 
porta de la seua casa.
L’entitat considera molt greu que un grupuscle marginal 
compte amb una impunitat absoluta per a negar-li la paraula 
a un ciutadà (i més encara si aquest és el president d’una 
institució autonòmica) i per amenaçar-lo a ell i la seua família 
amb pintades intimidatòries en el seu domicili particular.
Davant fets tan greus, Acció Cultural considera que, 

primer, s’imposa el pronunciament públic dels agents 
socials, culturals i polítics del país en solidaritat i suport a 
la víctima d’aquests actes de violència, i en aquest sentit 
demanem que també la Generalitat valenciana condemne 
de manera ferma els fets.
Però, segon, cal també exigir a la Delegació de Govern 
que, com a responsable de garantir el lliure exercici dels 
drets democràtics de llibertat de reunió, manifestació i 
expressió, actue contra els responsables –públics i coneguts, 
i autoinculpats amb la seua signatura- de manera ràpida 
i decidida. O serà responsable d’una impunitat que només 
pot ser entesa pels violents com una invitació a continuar els 
seus actes d’agressió.”

i tot per dir, que el nom “País Valencià” és lícit..
ESTAN BOJOS AQUESTS ROMANS!!

ACCIÓ CULTURAL EXPRESSA LA SEUA SOLIDARITAT PÚBLICA 
AMB EL PRESIDENT DE L’AVL

L’entitat demana a la Delegació del Govern que actue contra els responsables

Fa uns dies vam lleguir en 
la premsa provincial i local 
un comunicat del regidor 
d´Obres i Serveis de 

l´Ajuntament de Vinarós, José Ramon Tárrega, en el 
que manifestava que “Vinarós ahorrara más de medio 
millon de euros en los servicios externalizados.” 
En Izquierda Unida entenem que amb la que esta 
caient, per la difícil situació que estem passant 
i l´encaixada de cinturó que s´han d´pegar les 
empreses si volen aconseguir alguna contrata 
i tractan-se d´13 contrates, amb un poc de 
negociació es pot aconseguir.  El que no aclarix 
el Sr. Tárrega és si amb eixa restructuració i estalvi 
económic con sera el servici prestat, ja que després 
d´haver comprovat durant els dos anys de l´seua 
gestió com a responsable dels serveis de la neteja 
viaria i l´arreplegada de residus urbans que ha sigut 
un total desastre, veurem ara que passará.  Esquerra 

Unida entenem com a positiu que es faça tot el que 
es puga per a estalviar económicament en tots 
aquells servicis que són competencia municipal.
Peró no aceptarem que eixa restructuració baxa 
questionat a una perduda de qualitat i eficacia en 
la prestació dels servicis. I molt menys a la perduda 
de llocs de treball.
En Esquerra Unida i des d´fa molt de temps i en 
moltes vegades ja hem manifestat que alguns 
d´eixos servicis deurien de ser de gestió municipal, 
principalment la neteja viaria i l´arreplegament de 
residus urbans.
Es clar que inclús que siga amb rebaixa económica, 
la qual cosa és cert que les empreses que presten 
algun servici han de guanyar diners, ja que de no 
ser aixi segur que no ho farien.
També volem recordar que només amb els servicis 
mencionats estem parlant de més de 2,5 milions 
de euros, més de 400 milions de pesetes.

Entenem que amb una bona gestió municipal es 
podria estalviar diners, que molt bé es podrien 
invertir entre altres en la creació de llocs de treball.
També volem tornar a recordar  que l´equip de govern 
disposa d´un regidor d´obres i serveis, i d´un assesor 
de servicis col-locat a dit per l´ Sr.alcalde, que se suposa 
que estan per a algo. Ja que com a minim podrien 
controlar la gestió municipal d´alguns dels servicis.
Sense oblidar-nos també que eixes dos persones 
ens costen a la ciutadania de Vinarós més de 3.000 
euros al més.
En els moments dificils laborals i económics per els 
que esta passant  gran part de la ciutadania de Vinarós, 
i més encara quan estem parlant d´una considerable 
quantitat de diners, és obligassió i responsabilitat de 
a qui li corresponga la d´ administrar adecuadament 
els diners de la ciutadania, mantenint i millorant 
la qualitat dels servicis. I no per a utilitzar-los com 
l´,”estalviador de les conveniencies.”

Esquerra 

Unida 
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Ho pensem i així ho manifestemEl tsunami de la corrupció al País Valencià ¿Qué significa la abstención?

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org

Assemblea de Profesorat Baix Maestrat Contra les Retallades Ángeles López Fuentes

¿Sanidad Pública vs. Privada?  
 Antonio Rosado Leguía

Davant  l’article “¿De verdad piensan eso los 
profesores?”, signat per Angeles López Fuentes. 
voldríem puntualitzar diversos aspectes:
- Quan l’autora fa judicis al voltant del 
nostre treball , invitar-la a què visite els centres 
educatius d’infantil, primària, secundària,..i puga 
conèixer de primera mà quina és la realitat.
- Quan es parla de les  actuals xifres 
d’abandonament escolar i que fins ara no se’ns ha 
sentit la veu, dir-li què visite hemeroteques de temes 
educatius  que ja des de fa  anys  parlen de l’anàlisi 
de la situació escolar per part del professorat, actes 
de jornades de reflexió sobre la situació educativa, 
manifestos de col.lectius professionals….
- Al paràgraf  final del seu article opina que 
“el verdadero problema ha sido la comodidad en la que 
han estado instalados ustedes (profesorado) durante 
muchos años y que nos ha llevado al mayor fracaso 
escolar de Europa.”. i es pregunta si “tienen  alguna 
responsabilidad o se lavan las manos”. La resposta es sí, si 
en tenim de responsabilitat i és per això que rebutgem 
la política educativa actual. Vinga a les reunions de l’ 
Asssemblea  de Professorat del Baix Maestrat Contra 
les Retallades -estan obertes als pares o mares-, 
participe en algun dels actes que s’organitzen per tal 
d’explicar les nostres opinions al voltant de la situació 
actual… pot ser així podríem aclarir-li perquè no ens 
agrada el panorama educatiu: augment d’alumnes 
per aula, supressió de professorat, mancança d’una 
llei educativa estable, menys recursos per atendre la 
diversitat, reducció de beques per a llibres, menjador 
o transport, gestió dels centres educatius que relega la 
participació a mera anécdota,…
No, no ens agrada la política de retallades i 
continuarem defensant una escola pública i de 
qualitat, perquè estem segurs que és l’única que 
garanteix el dret a l’educació sense cap discriminació. 
Entre tots els agents implicats (famílies, alumnes, 
professorat ), de segur, podem aconseguir-ho.

Casos de los Hospitales Públicos Comarcal  de 
Vinaròs y General de Castellón
He sido paciente de los hospitales públicos 
mencionados. En el de Vinaròs, atendido por los 
Dres. Josep Manuel  Segura, Cristina Sánchez  y  
Xavi Castellá, de  Digestología, y Dr. Amigo y Mª 
Paz Fernández en ECOS y Dra. Natalia Kabulia en 
Urgencias. En el H. General de CS  por el equipo 
Intervencionista de Radiología que lidera el Dr. 
José García-Vila (Dres. Volker Schöer, María Lafarga, 
Antonio Palau, M. Cipriano, Dra. Pons…). Cuando 
vivía  en Barcelona, acudía a hospitales privados. 
Tengo amplia experiencia como paciente. Creo 
poder opinar con objetividad sobre el nivel de 
calidad recibido en los sistemas sanitarios público 
y privado. Desde el punto de vista técnico-
científico (certeza en el diagnóstico, pericia en 

intervención quirúrgica), el nivel es cuasi idéntico. 
Del trato dispensado por el personal sanitario, igual. 
Entonces, ¿en qué se beneficiarían los usuarios 
de una Sanidad Pública privatizada? Sin entrar en 
pormenores (es un tema muy complejo: se mezclan  
decisiones políticas con los de la no asignación 
de costes y precios por el mercado, con un déficit 
14mM en 2012) sólo diré, en apretada síntesis, 
que las diferencias son secundarias…,  pero no 
irrelevantes. Algunas ya han sido cuantificadas con 
resultados positivos en el Hospital de Alcira, Valencia 
y varios en Andalucía, mediante la privatización de 
algunos tramos de los métodos en los procesos de 
gestión, introduciendo nuevas pautas de liderazgo, 
externalizando servicios (Mantenimiento, riesgos 
laborales legionella…), simplificando circuitos, 
eliminando trabas burocráticas, redefiniendo 

funciones y dar  responsabilidades con mayor 
autonomía (organigrama en forma de red y no 
piramidal), mayor flexibilidad en los métodos de 
trabajo, elasticidad mental en la toma de decisiones, 
involucración en aminorar los costes directos, 
creando sinergias de trabajo en equipo, efectos 
multiplicadores y generando más valor añadido. 
Con el excedente: Invertirlos en recursos materiales, 
tecnológicos y humanos. Más Formación que 
información.  Más eficiencia que eficacia. Actitud 
competitiva, no sólo aptitud competente. ¿Verdad 
que hoy no se concibe que los servicios de bar-
restaurante, catering, tv habitaciones, limpieza 
sábanas, kiosko, floristería, máquinas de vending, 
etc. fuesen gestionados por el Gerente del Hospital? 
Mi profundo agradecimiento al personal de ambos 
Hospitales.

L’expresident de 
la Caja Madrid 
a la presó.--- El 

jutjat nº 3de Pamplona ordena investigar a la C.A.N. 
per fer préstecs a familiars i directius.--- La federació 
hotelera del País Valencià suspèn pagaments per els 
deutes del Consell.--- El jutge investigarà operacions 
de Nou Litoral.--- El jutge imputa a nou empresaris 
per les querelles del Banc de Valencia.
Els imputats, tots ells “paletes, manobres i peons,”que 
som els que al final pagarem, serem els culpables de la 
immensa corrupció, feta per banquers lladres, politics 
corruptes, i pinxos sangoneres, que com voltors 
carnívors estan a l’aguait per fotre lo poc que ens deixa 
aquest corromput i fracassat sistema capitalista. En Llac 
ens diu: “DEMANEM LO IMPOSIBLE PER ACONSEGUIR 
LO POSIBLE, AGAFEM LO POSIBLE PER ACONSEGUIR 
LO IMPOSIBLE” . Aquest pantalons se’n van per totes 
parts, no els apedacem més, canviem-los. La llista del 
Banc de Valencia, és aquesta:
--- Domingo Parra.... Ex conseller del Banc de Valencia
--- Alfonso Montferrer.... Director de participació del 
Banc de Valencia
--- Juan Bta Soler Crespo.... Soci de Rivero en Metrovacesa 
--- Juan Bta Soler Luján .... Ex president de Valencia S.A.D.
--- Carlos Pasqual De Miguel ....Notari Valencià
--- Fernando Polanco .... Empresari
--- Salvador Vila .... Empresari del sector immobiliari
--- Joaquim Rivero .... Ex president de Metrovacesa
--- Teresa Villalta .... Empresària
--- Rafael Ruiz-Jaravo .... Empresari
--- Bartolome Cursach .... Empresari Mallorquí
Aquesta llistat és un resum del diari 
“Levante,17/5/2013,planes 34—35,” i no està 
recollida tota la merda creada per aquesta genteta 
sense escrúpols, amb la connivència necessària 
d’alguns politics i jutges. Però, com diem més amunt 
la culpa és del peons, el Poble, que pateix totes les 
barrabassades, que per miracle, ara les aguanta. Poble 
que molts estem al pacte de la fam, però com diu el 
Llac, “em de ser molts els que tenim que sortir al 
carrer” no hi ha cap excusa per que dar-se a casa, 
doncs al final els golafres et trauran d’ella per la força. 
Vinaròs al juliol de 2012 van ocorre unes manifestacions 
prou sorolloses, per denunciar les retallades del govern 
del PP. Si llavors teníem motius per fer-ho actualment 
en tenim més, a les retallades socials han afegit les 
retallades als drets democràtics i representatius.
L’Associació de Veïns Migjorn lluita per un poble millor, 
i per tindre uns politics amb comportaments de 
respecte per a tots. Ens reunim a la Casa de la Cultura 
tots els dilluns ales 8,30 de la tarda.  Vine tots fem falta.

Estar en paro supone desgraciadamente disponer 
de mucho tiempo libre, más del que quisiera 
cualquier persona con inquietudes y ganas 
de sentirse activa, pero precisamente por ello 
ves y reflexionas sobre cosas que pasan a tu 
alrededor y que quizás anteriormente te pasaban 
desapercibidas.
El pasado fin de semana haciendo un zapping 
me encontré con el pleno del Ayuntamiento en 
Canal 56. Menudo horror y tremendo palizón, una 
demostración más de porque la mayor parte de 
los españolitos han abandonado a su suerte a una 
clase política que busca sobrevivir al precio que 
sea aún a costa de dejar morir en el intento sus 
valores y sus principios.
Aunque sé que el voto es secreto no me importa 
reconocer que confié en el Partido de Vinaròs 
Independiente en las elecciones. Quizás porque 
en mi familía siempre hemos sido de apoyar a los 
partidos pequeños y localistas en lugar de a los 
dos partidos mayoritarios con la convicción que 
responderán más a los intereses pequeños que a 
los de partido.
Esta vez me defraudó su portavoz en dos de las 
votaciones. El Partido de Vinaròs Independiente se 
abstuvo en el apoyo de una Estrategía provincial 
contra el paro y cuando se propuso crear en 
Vinaròs un banco del tiempo. ¿Qué significa una 
abstención? ¿Cómo se puede abstener un partido 
local en dos temas como estos?
O se vota sí o se vota no, la abstención es 
solamente propia de los cobardes que no quieren 
mostrar su opinión. No me fio de los políticos que 
se abstienen. ¿Cómo puedo dar mi voto a quien se 
abstiene? ¿Se imaginan los políticos que todos los 
ciudadanos hiciesemos lo mismo en las elecciones? 
Si un político no quiere que nos abstengamos en 
las elecciones, ellos no deberían abstenerse en las 
votaciones. O sí o no.

Recordeu que els articles d’opinió han de tenir alguna relació amb Vinaròs i no poden excedir les 25 
línies a cos 12 en lletra Times New Roman. 

Ens els poden enviar a:
d i a r i e t @ v i n a r o s . o r g

Nota del Consell de Redacció
El Consell de Redacció del Setmanari Vinaròs informa que els articles d’opinió no es corregiran. 

Es publicaran tal com s’entreguen.
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Fonoll marí 

PESCA

Andrés Albiol

Tripulantes trasmalleros en labores de clasificación de nuestro producto estrella 'el langostino'

Aguas primaverales inestables 
De nuevo otra semana alterada por la climatología marítima. Volvieron los vientos 
del noroeste ha azotar nuestras aguas mar adentro durante un par de jornadas, pero 
en esta ocasión no dificultaron mucho la labor extractiva de las embarcaciones, de 
manera que a diario aún se pudo apreciar en la lonja buena variedad de nuestros 
característicos pescados y mariscos. Las cotizaciones en subasta resultaron aceptables 
para la mayoría de especies menos para el langostino, que estaba bajo.

La pesca de arrastre faenó normal con desembarcos de cigala, calamar, pescadilla, salmonete, 
peluda, sepió punxa, caracol, miseria, rape, bacaladilla, raya, móllera, aranya, burros, pota, pulpo 
blanco, pulpo roquero, jurel y morrallas.
El cerco el lunes entre cinco traíñas pillaron 200 cajas de boquerón (6 kg/caja) y 150 de sardina. 
El siete llums atraparon 800 cajas de seitó, 550 de sardina y 500 de viso (estornino). El miércoles 
solo una barca capturó 450 cajas de ‘oro azul’ y 50 de sardina. Y el jueves por el huracanado aire 
nocturno de mistral todas las traíñas se fueron hacia el sur. La procedencia era; tres de Vinaròs, una 
de Borriana, una de Adra, una de Mazarrón y una de Castellón.
La flota de barquitas de los artes menores, las trasmalleras en su mayoría opera en busca de 
langostinos, siendo sus pesqueras buenas. También capturan sepia. Un par se dedica al lenguado. 
Otra lo hace en pos del pagel, sorella y roncador. Y dos xarciers lo hacen en busca de langosta, 
bogavante, pargo, chopa y mamona.
Un palangrero pescó con anzuelo cerca del litoral lubina, dorada, sargo y congrio.
Y un marrajero arribó con 500 Kg. de japuta, 500 Kg. de albacora, 100 de melva y 100 de pez espada.  

Ecos de ‘Mar’: Pescar de forma sostenible es rentable 
Los españoles somos los décimos en el mundo en el ranking de pesca sostenible en la costa 
Atlántica y el catorce en la mediterránea. El primer pais más respetuoso con la pesca es Canadá. Así 
es según los científicos y biólogos del CSIC español en combinación con universidades americanas, 
europeas, etc., tras un largo estudio dado a conocer la pasada década, en que hacían hincapié en las 
bondades de la pesca responsable bajo una base científica. 
Ellos demostraron que la pesca sostenible va unida a un incremento de las capturas (RMS) con 
respecto a un caladero sobreexplotado, tanto en cantidad como en calidad, un incremento en el 
número de empleos y en el valor económico de las capturas. Los paises que aplican el código de 
conducta para una pesca responsable de la FAO han mejorado sus recursos pesqueros.
Vemos datos como el 48 % de las poblaciones evaluadas en el Atlántico y cerca del 90 % en el 
Mediterráneo están sobreexplotadas. Incluso la propia Comisión Europea asegura que en muchas 
de las pesquerías europeas el tamaño y la capacidad de la flota de la UE es de dos a tres veces 
superior a los niveles sostenibles.
De seguir las nuevas normas que se aprobarán en el parlamento europeo, en 2020 se podrán 
capturar 15 millones de toneladas más y crear 37.000 nuevos puestos de trabajo.

És una planta silvestre del litoral riberenc 
mediterrani, que ja des de l'antiga Grècia era 
recol·lectada com a aliment per a les ensalades 
i cuites com a verdures per a guisats. Després 
els marins en les seues llargues travessies 
pels oceans, empraven els seus fulls posats 
en adob amb sal i vinagre per a combatre al 
diezmador escorbut, perquè a més de les seues 
propietats alimentàries, les curatives eren a 
base d'aminoàcids, proteïnes, iode i carotenos 
amb la vitamina C, etc.
També és coneguda com a rapa marina, a 
Galícia pirixel de mar, a Euskadi itsas mihuli, 
a Astúries cenoyo de mar, en castellà li diuen 
hinojo marino, perejil de mar, uña de perro, 
pastanaga i cresta marina, en anglés rock 
samphire i en alemany Meerfenchel. El seu 
nom en llatí és Crithmum maritimum.
La veiem per les costes al costat de les platges 
junt amb les roques i en esculls de la zona 
d'esguitades, a vegades allunyades de la 
franja marítima, però sempre tenint l'ambient 
atmosfèric salí. 
El seu color verd un poc grisenc amb flors blanc 
groc la distingixen de la resta de vegetació. 
La grandària aèria es pot acostar als 50 cm. 
d'altura.
Pertanyent al tipus de fanerògames, al subtipus 
angiospermes i a la família umbel·líferes, 
És una planta perenne, semi-arbustiva, de cep 
gros, amb un tija engrossida, llis, ramificats i  
fulls allargats de contorn triangular i carnoses. 
Florix a l'estiu, hermafrodita, la flor té cinc 
pètals. Les flors estan agrupades en umbel·les. 
Els seus fruits o llavors s'assemblen a l'ordi, 
d'ací el seu inici nom científic originari del grec. 
Són plantes molt aclimatades a les condicions 
costaneres amb elevada porció de sals minerals, 
preferint les esguitades en els penya-segats 
en primera línia de mar i sempre amb sol. Les 
seues llargues arrels penetren fortament pels 
clavills i esquerdes.
Antany també era utilitzada una vegada assecada 
com, material d'embalatge, fertilització per al camp, 
etc., inclús en l'obtenció d'oli per als perfums.
És aromàtica, s'ha usat en la preparació 
d'olives casolanes al fer de condiment, perquè 
despedixen una forta olor i en alguns ports la 
utilitzaven per a la maceració de l'anxova en 
salmorra. Són igualment diürètiques.
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Para todos los gustos

Rafa Marcos

Mientras para unos pocos sigue la competición, para la 
mayoría empiezan con más intensidad los rumores que ya 
se iban avanzando conjuntamente con la competición. Los 
hay para todos los gustos y los unos dicen blanco y los otros 
negro. Es la comidilla del verano y hay a quien le gusta y los 
hay que pasan del tema. 
Lo que nos interesa en primer lugar son las asambleas, tanto la  
general como la  extraordinaria. La cita el viernes 31. Cuando 
aparezca esta columna en papel ya se habrá celebrado. 
Los puntos principales que yo destacaría sobre el resto son 
el estado de cuentas en la ordinaria y la convocatoria de 
elecciones en la extraordinaria.
Había gente entre la que me incluía yo que las asambleas 
a celebrar no se atrasaran mucho e incluso celebrarse la de 
la convocatoria de elecciones incluso antes de terminar el 
campeonato por aquello de que tan solo finalizar el mismo, 
el presidente que resultase ganador pudiese trabajar y hablar 
con los integrantes de la actual plantilla. 
Por ello al ver la convocatoria le dije al presidente si no se 
hubiese podido poner un punto en la extraordinaria de 
apertura del plazo para presentar candidaturas con lo que 
se hubiese ganado un tiempo importante. De hecho,  los 
estatutos no lo permiten y se tiene que cumplir el calendario 
electoral, por eso si se hubiese realizado antes de finalizar el 
campeonato se hubiese ganado tiempo. Es verdad que el 
candidato o posibles candidatos puedan llevar ya tiempo 
trabajando en su proyecto, pero no es lo mismo hacerlo 
como presidente que como candidato. Si al final solo se 
presenta un candidato el proceso se acorta, si se presentan 
dos o más entre los plazos y el convocar a los socios a votar 
nos podemos ir a mediados de junio.
En cuanto a las cuentas lo más preocupante eran los tres 
meses que se les adeuda a los jugadores tras jugarse la 
última jornada liguera. Es cierto que en la reunión previa al 
último partido se les dijo a los jugadores que cobrarían ya 
que se estaba pendiente de cobrar la subvención y un cobro 
con lo cual se podría hacer frente a estos pagos pendientes.
Es de suponer que en la asamblea se aclare el tema y los 
jugadores estén al día.
No se si el socio siendo soberano, podría tomar una decisión 
en la asamblea y acelerar los trámites respecto al tema de 
las posibles elecciones o nombramiento de presidente en 
caso de presentarse uno solo. Tampoco sé si seria legal y se 
tendría que cumplir con todo el trámite, pero a la federación 
lo que le interesa es que un club tenga presidente y  una 
junta. Todos sabemos que cuando ha interesado o interesa 
los plazos reglamentarios no se han cumplido o cumplen y 
no ha habido impugnaciones ni pasa nada porque lo que de 
verdad importa es la celebración de la asamblea. 
El principal rumor que circula es que habrá más de un 
candidato y habrá que ir a las urnas, a mi no me consta 
pero habrá que esperar. El otro que habrá desbandada de 
jugadores y tampoco creo que sea del todo cierto. Lo único 
que puedo asegurar es que hay un futurible a la presidencia, 
que tiene mucha faena adelantada. Pero tiempo al tiempo.
El Alcora será de nuevo equipo de preferente y como es 
lógico formará parte de nuestro grupo al igual que el Burriana 
que ha descendido. El Catí se juega el ascenso en su campo 
tras empatar a un tanto en Benferri. En cuanto a la lucha por  
el ascenso el mejor resultado lo obtuvo el Alqueries que 
empato a cero en Cullera mientras que el Almassora obtuvo 
el mismo resultado pero en casa ante el Benigamin y el que 
peor lo tiene es el San Pedro que fue goleado en su campo 
(0 – 4) por el  Paterna. Faltan los partidos de vuelta que se 
juegan este fin de semana y otra eliminatoria.

Otro titulo mas y ya van 3 este año, 
campeones de Liga, de copa y de la fase 
de ascenso, máximos goleadores, menos 
goleados, imbatidos en toda la temporada, 
no tenemos suficientes adjetivos para 
describir esta sensacional temporada.
Nuestro equipo Juvenil, reforzado con 
los jugadores cadetes, han hecho un 
trabajo extraordinario, desde estas 
líneas queremos destacar a todos los 
jugadores, entrenador Marc Martorell, 
ayudantes y directivos que han hecho 
posible este equipazo, fruto del trabajo 
de todos los años anteriores y que 
ahora están dando sus resultados.
La final de copa contra el Balonmano 

Almassora fue un partido más del buen 
hacer de nuestro equipo, que jugando 
un balonmano excelente supo controlar 
el partido en todo momento y terminar 
ganando por un contundente 35-27, y dando 
minutos a los más jóvenes que el año que 
viene deben ser la base de nuestro Juvenil.
Lo dicho, felicidades a todos sin 
olvidarnos de la tarea fenomenal de Juan 
Carlos Ribera (Tremendo) al frente de 
todos los equipos de base, Enhorabuena
Tremen y a seguir por este camino.
Estos juveniles serán los jugadores 
del año próximo en el primer equipo 
y estamos seguros de que nos darán 
grandes tardes de balonmano.

¡Campeones de Copa!

Este año Sara participa como gimnasta indi-
vidual y por equipos con 2 compañeras de 
su club, el club Mabel de Benicarló.
Los aparatos con los que realiza sus ejerci-
cios para individual son, Aro, Pelota y Mazas.
Sara estrenó la temporada de gimnasia rít-
mica individual, en el Torneo Internacional 
de Cáceres, donde participó sólo en aro, ob-
teniendo medalla de Oro.
El pasado 11 de mayo se celebró en Burjas-
sot, la fase provincial del campeonato de 
España, donde consiguió nada menos que 
cinco medallas. Oro en el ejercicio de pelota, 
Plata en aro y mazas. Medalla de Oro en la 
general individual y otro Oro por equipos, 
proclamándose así Campeona Provincial 
Individual y también por Equipos.
Sin duda un buen comienzo de temporada.
El pasado sábado día 25 de mayo, se celebró 
en Benidorm, la Fase Autonómica del Cam-

peonato de España, donde también fue pre-
miado su trabajo y esfuerzo.
Medalla de Oro en Aro, de Plata en Mazas y 
4ª en Pelota.
Con la suma de puntos de los tres aparatos 
realizados, se proclamó Subcampeona Au-
tonómica Individual, a tan solo una décima 
de la primera. Y Subcampeona por Equipos 
junto a sus dos compañeras Paula Bou y 
Laura Hernández.
Ésto le ha supuesto,  el pase para participar 
en el Campeonato de España que se cele-
brará en la ciudad de Valladolid  los días del 
20 al  26 de junio.
Próximamente también participará en un 
Torneo Internacional que se celebrará en 
Ibiza los días 8 y  9  de junio
Le deseamos toda la suerte del mundo a  esta 
gimnasta que entrena a diario con esfuerzo 
pero con mucha alegría y sobre todo ilusión.

La vinarocense Sara González Cambero se clasifica para el Campeonato 
de España absoluto individual y por equipos de gimnasia ritmica

HANDBOL.  Club Balonmano Vinaròs
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Info CME:
Festa final de les escoles 
esportives 2012-2013
Lloc: estadi ciutat 
esportiva
Horari: 10:30 hores
5 A 14 anys - activitat 
oberta a la participació 
de tothom, estiguem o 
no inscrits a les escoles 
esportives
Autobus: sortida 10:00 
des del pavelló / tornada: 
13:00 hores des de c.E.
Activitats: circuit 
esportiu
•       Atletisme
•       Jocs
•       Futbol-7
•       Tenis taula
•       Handbol
•       Beisbol
•       Hoquei
•       Etc.
Entrega medalles de la 
competició local de futbol
Sorteig de regals: 
electrohiper europa i 
carrefour
Refrescs per als 
participants

16 de juny de 2013
VInARÒS 10:30 h

Oficina CME
Inscripcions a partir del 3 de juny

DIA 
DE LA 
BICI

El edil de Deportes, Lluis Adell, ha 
informado esta semana de las sub-
venciones que otorga el Consell Mu-
nicipal d’Esports y que ascienden a 
110.000 euros, a los que hay que su-
mar 18.000 euros de ayudas a acon-
tecimientos deportivos. Esto supone 
36.000 euros menos de los presu-
puestados el año anterior. 
Las ayudas se desglosan en el pro-
grama anual de ayudas a clubs, que 
alcanzan los 105.000 euros y para el 
que se han presentado 25 entidades, 
aunque dos de ellas quedan fuera de 
las subvenciones al presentar la do-
cumentación fuera de plazo.  Adell 
destacó en este sentido la impor-
tancia de que las entidades cumplan 
con los requisitos requeridos y que 

justifiquen y presenten las facturas 
correspondientes, ya que la nueva 
Ley de Subvenciones así lo requiere.
Este año desde el Consell se ha estable-
cido una nueva subvención, destinada 
a aquellas personas vinculadas a clubs 
locales que invierten en su formación, 
con un importe de 2000 euros, con 14 
solicitudes recibidas, aunque dos de 
ellas no cumplen los requisitos y una lo 
ha presentado fuera de plazo. En cuan-
to a los deportistas de élite, las ayudas 
son de 3.000 euros y la presentación 
de solicitudes finaliza el 29 de mayo. 
La partida para acontecimientos de-
portivos especiales es de 18.000 euros, 
informando Adell que han habido en 
Vinaròs 40 acontecimientos valorados 
en 17.500 euros. 

El Ayuntamiento 
otorga 128.000 
euros en 
ayudas a 
entidades 
deportivas

X.Flores

R.M.R.

El Club de triatló JiJi-JaJa, com 
tots els anys, organitza el pròxim 
diumenge dia 9 de Juny, a les 09 
hores el XXIII TRIATLÓ DE VINARÒS. 
La gran diferencia amb els altres 
anys és que aquest any el triatló 
passa a ser AUTONÒMIC, amb tot 
allò que comporta, més gent de tota 
la comunitat, més ingressos per al 
poble, més publicitat cara a l’estiu, etc.
En quant a l’apartat esportiu, la prova 
té les característiques d’un triatló 
olímpic, és a dir, 1500 mts de natació 
40 Km de bicicleta i 10Km de carrera a 
peu. Si algú esta interessat en vindre 

a vore la prova, aquesta començarà 
a les 9:00 a la platja del Fora Forat, 
on després de nadar els corredors 
agafaran la bici i aniran cap a l’ermita 
de Vinaròs, després tornaran al poble 
(això dues vegades) i per acabar es 
posaran a córrer pel passeig marítim 
fins al port (també dues vegades). 
Per part de l’organització es demanen 
disculpes a tots els usuaris de la via 
pública que es veiguen afectats pel 
triatló, a més es prega que facen cas a 
les persones que de forma voluntària 
ens ajuden a que aquets event 
sortiga el millor possible. 

    

l’espai fotogràfic de la comarca 

www.fotospai.com | info@fotospai.com

Tel. 964 452 874 · VINARÒS

Colla de
Nanos i 
Gegants

de Vinaròs

 

98.2

para trabajar en Vinaròs o alrededores, 
con 24 años de experiencia.

Trabajé en importante empresa de Barcelona. 
Interesados ponerse en contacto: 

686 34 68 05 o 964 45 25 84

Se ofrece Montador  y Biselador de Lentes OftalmológicasXXIV Triatló de Vinaròs
TRIATLÓ.  Club Triatló Jiji-Jaja Vinaròs
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ESPORTS

DIA: DISSABTE, 1.06.13 PAVELLÓ    
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
17,00 PISTA PARQUET FUTBOL SALA JUVENIL CD VINARÒS FS - FS ONDA
16,00 PISTA SINTÉTICA PESES ABSOLUTA I OPEN STRONG CROSS BY KICHITA

DIA: DIUMENGE 2.06.13 PAVELLÓ    
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
16,00 PISTA PARQUET FUTBOL SALA JUVENIL CD VINARÒS FS - FS
DIA: DISSABTE 1.06.13 ESTADI    

HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
17,00 ESTADI FUTBOL VETERANOS VINARÒS CF- AV LA SENIA
DIA: DISSABTE, 1.06.13 CIUTAT ESPORTIVA  

HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
11,15 CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL BENJAMÍ CD FUTUR 09 "C" - CD DRAC CASTELLÓ "D"

DIA: DISSABTE, 1.06.13 PLAÇA CORTS VALENCIANES 3X3 BÀSQUET
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
15,30 P. CORTS VALENCIANES BASQUET TOTES 3X3 BAIX MAESTRAT – C. BÀSQUET SERVOL

El pasdo fin de semana se disputaron varios acon-
tecimientos atléticos, por lo que los deportistas 
del Club Esportiu Aigües de Vinaròs, compitieron 
en distintos puntos de la geografía nacional.
En Amposta se celebró la 1ª edición de la perxa 
urbana (Street pole vault – Amposta).
En la prueba de elite masculino, el entrenador 
del CEV, Gaspar Mateu Carceller, acabó en 8ª po-
sición y salto 4,90 metros, también participó en 

el evento deportivo, Miguel Angel Carvajal Sorli.           
Se celebró en las pistas de atletismo del Turia en 
Valencia el Campeonato Autonomico Infantil al 
aire libre con los siguients resultados:
Salto de Altura: Juan Arnau, marca personal con 
1,43 mtrs, 8ª posicion
Triple Salto: Rosa Sebastian, 8,90 mtrs, 12ª y Parel 
Vanhalem: 8,77 mtrs, mejor marca personal, 13ª.
220 Metros Vallas: Rosa Sebastian, 36”92 seg, 

marca persona, 10ª
3 Km Marcha: Guillermo Carvajal, 5º marca de 18’28” min.
En plena temporada de atletismo al aire libre, en la 
mañana del pasado sábado y en las pistas de atle-
tismo de Vinaròs, se celebró el 1º control municipal 
y control absoluto, Deporte Municipal de Vinaròs, 
con gran participación de atletas de todas las eda-
des, sin duda un fin de semana muy atlético..
Enhorabuena a todos por su gran trabajo.

El Club Pesca Deportiva La Lubina celebro este 
pasado sábado, día 25 de Mayo, el quinto concurso 
del campeonato social del 2013 en la costa norte 
“roque” de Vinaros desde las 19:00 a las 01:00 horas. 
En este concurso ya se notó una mejoría en el 
tema de las capturas, por cantidad y peso, donde 
acompaño el tiempo y el estado de la mar.             
Al final los ganadores fueron:
1º - Juan Carlos Sales
2º - Pepito Masip
3º - Manolo Collado
Pieza de mayor peso: Juan Carlos Sales (sargo de 925 grs).
Cabe destaca el doblete que consiguió el pescador 
Juan Carlos Sales, primer premio y pieza de mayor 
peso. Felicitar a todos los pescadores que participaron 
en el concurso e informarles que el próximo concurso 
se celebrara el día 08 de Junio, desde las 20:00 a las 
08:00 horas en la costa norte “roque” de Vinaros, el 
primero de los concursos de 12 horas. Os esperamos.

El dia 18 de maig es va celebrar el Campionat 
Provincial Benjamí a la piscina municipal de 
Benicarló, coincidint amb el seu Trofeu. Van 
participar 10 clubs de la província amb un total 
de 145 esportistes, dels quals 17 eren del Club 
Natació Vinaròs. L’equip va estar format per: Marti 
Forner, Borja Queralt, Pere Simo, Sergi Valls, Juan 
López, Aura Pérez, Ainara Nájar, Carla Bernial, 
Silvia Milián, Julia Ruiz, Paola Jurado, Angels Ferrer, 
Miquel Segarra, Ian Calvo, Manel Rámirez, David 
Castañeda i Agustín Esteller.
 El  Club  Natació Vinaròs va obtindre una molt bona 
classificació. Segon lloc en la categoria masculina, 
a un sol punt del primer. Tercer lloc en la femenina 
i  en la conjunta van quedar en un meritós segon 
lloc, amb un total de 407 punts, per darrere del 
Club Natació Vila-real amb 442 punts.
A nivell individual cal destacar a les nedadores 
Carla Bernial i Àngels Ferrer que van fer medalla 
d’or i bronze respectivament en la prova de 100 
m papallona. I als nedadors Ian Calvo  que va ser 
bronze en 100 m esquena i Agustí Esteller que va 
ser plata en els 100 m braça.

En  la  prova de relleus, l’equip femení, va obtindre 
dues medalles de bronze: en 4x50 lliures amb 
Àngels Ferrer, Silvia Milián, Julia Ruiz i Aura Pérez; 
i en 4x50 estils amb  Àngels Ferrer, Paola Jurado, 
Carla Bernial i Julia Ruiz.
L’ equip masculí va obtindre un or en 4x50 lliures i 
plata en 4x50 estils, el formaren: David Castañeda, 
Agustín Esteller,Ian Calvo i Miquel Segarra.
Aquests resultats tant merescuts no podrien haver 
estat  possibles sense la participació de tots el 
components de l’equip i reflexen el bon treball 
portat a terme pel cos tècnic.
Enhorabona a tots, continueu com fins ara!!!!!

El Club Natació Vinaròs, segon 
classificat al campionat 
provincial benjamí

ATLETISME.  Club Esportiu Aigües-Vinaròs

NATACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala MonteroPESCA.  Club Pesca Deportiva “La Lubina”

Mª Jesús Pablo

Concurso Sénior



Tauler Municipal

L'Ajuntament informa:

L'Ajuntament informa:

Regidoria d'Educació informa: L'EPA informa:

  TELÈFON D'INFORMACIÓ I 
CITA PRÈVIA
964825717 
(EL MATEIX DIA QUE ES 
PRESTA EL SERVEI)
 964455257 (DIES EN QUÈ 
NO ES PRESTA EL SERVEI) 

Servei gratuït d'assessorament i 
mediació en reclamacions de préstecs 
hipotecaris sobre la vivenda habitual

MES DE JUNY
Dijous 13 de Juny de 10 a 14 hores
Dijous 27 de Juny de 10 a 14 hores-
LLOC: EDIFICI DE SERVEIS SOCIALS 
(Plaça Sant Antoni), A LA SEGONA 
PLANTA (Entrada per la porta lateral)
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Eixida des de Peníscola. 
Anirem un grup el dissabte i un altre el diumenge. 
Preu aproximat: 45 €
Inscripcions a partir del 13  de maig,  a les 11.30h, a l’oficina del CMFPA 
(antiga escola Sant Sebastià). Durant la primera setmana tindran prio-
ritat els socis de l’Associació d’Alumnes i/o inscrits als cursos del Consell 
Municipal d’FPA, amb un acompanyant. 

Aprenentatges en ruta!
Consell Municipal de Formació de Persones Adultes / Associació d’Alumnes

Anem a l’illa!
Dissabte 8 

i diumenge 9 de juny
Visita a les Illes Columbretes 

Les Columbretes constitueixen un xicotet arxipèlag
situat a poc més de cinquanta quilòmetres

de la costa de Castelló. Són quatre grups d’illots
que reben el nom del més important de cadascun:

l’illa Grossa, la Ferrera, la Foradada i el
Carallot. El punt més alt es troba a seixanta-set

metres en la part nord de l’illa Grossa, anomenat
mont Colibre.

TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA
Es comunica a les persones interessades a obtenir la targeta daurada per 
poder accedir al transport públic urbà de manera gratuïta,  que el proper dia  
que es durà a terme la  seva tramitació serà el  dia 7 de juny de 2013
Requisits:
- Estar empadronat a Vinaròs.
- Tindre 65 anys complits
- Presentar el DNI original.
Lloc: Regidoria de Benestar Social, Pl. de Sant Antoni, 19-baix
Horari: de 10’00h. a 13’00h.

ASSUMPTE: AJUDES per a llibres i material escolar
La Regidoria d’Educació de l’Ajuntament de Vinaròs vol comunicar-vos que, un 
any més, s’han convocat les ajudes per a llibres i material escolar.
Els terminis de presentació de les sol·licituds seran els segÜents:
 - Ajudes per a infantil i primària:
  * Termini de presentació: del 3 al 20 de juny
  * Lloc: Registre d'entrada de l'Ajuntament, PIRULÍ i PROP
  * Recollir instàncies a la Regidoria d'Educació
 - Ajudes per a secundària:
  * Termini de presentació: del 26 de juny al 12 de juliol
  * Lloc: Regidoria d'Educació
  * Recollir instàncies a la Regidoria d'Educació
  * Caldrà fer l'entrega dels llibres del curs 2012/2013 en el 
mateix moment en que es fa la petició d'ajuda.

Per a més informació consulteu les bases de la convocatòria a la pàgina web 
de l’Ajuntament: 
www.vinaros.es

Procedimiento: Licencia ambiental, de acuerdo con la Ley 2/2006, de 
5 de mayo, de Prevención de la Contaminación y Calidad Ambiental.
Solicitante: HOTELES DE VINAROS 2000 S.L.
Registro de Entrada: (Fecha y número)  8347  23-05-13
Expediente Núm. 8347
Actividad: Hotel 4 estrellas
Emplazamiento: C. Del Mar, 2

De conformidad con lo establecido en el artículo 50 de la Ley 
2/2006, de 5 de mayo de Prevención de la Contaminación y Calidad 
Ambiental, el procedimiento de referencia se somete a información 
pública por plazo de 20 días, para que las personas físicas o jurídicas 
, asociaciones vecinales y cuantos lo consideren oportuno, formulen 
las alegaciones que tengan por convenientes.
El expediente se podrá examinar en el departamento de Actividades 
de este Ayuntamiento, durante las horas de 10 a 14.

Edictes: 
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ESQUELES

PUBLICITAT

ANIVERSARIS

ESQUELES

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet

www.vinarosnews.net

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 



agenda

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112

Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca (Vinaròs) 600 600 333

Víctimes de la violència de génere
Taxi Arcadi (adaptat per a discapacitats)

016
674 700 700

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20 h. 
Festius: 9.00,10.30, 12.00 i 20 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h.
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 10 h  i 12 h

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
 CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO
 VINARÒS-MADRID

 MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES
 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30

 SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.45, 7.00, 7.45, 8.45, 9.45, 10.45, 
11.45, 12.45, 13.45, 14.45, 15.30, 15.45, 16.45, 17.45, 18.45, 
19.45, 20.45
Dissabtes, Diumenges i festius: 7.00, 7.45, 8.45, 10.45, 11.45, 
12.45, 15.30, 16.45, 17.45, 19.15
 TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 7.00, 8.00, 9.00, 10.00, 10.30, 
11.00, 12.00, 13.00, 14.00, 14.25, 14.45, 15.30, 17.00, 18.00, 
19.00, 19.05, 20.15, 21.15 i 23.15
Dissabtes, Diumenges i festius: 6.15, 7.00, 9.00, 10.00, 11.00, 
13.30, 14.00, 14.25, 15.00, 17.30, 19.00, 19.05, 21.00
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA (HORARI ESTIU)

 VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.35, 7.05, 7.20, 7.35, 7.50, 8.05, 8.20, 8.35, 9.05, 9.35, 10.05, 
10.35, 11.05, 11.35, 12.05, 12.35, 13.05, 13.35, 14.05, 14.35, 15.05, 
15.35, 16.05, 16.35, 17.05, 17.35, 18.05, 18.35, 19.05, 19.35, 20.05, 
20.35, 21.05, 21.35, 22.05, 22.35, 23.05, 23.35
*Els autobusos surten 5 minuts abans del Riu Servol

 PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 8.45, 9.15, 9.45, 10.15, 10.45, 11.15, 11.45, 12.15, 12.45, 
13.15, 13.45, 14.15, 14.45, 15.15, 15.45, 16.15, 16.45, 17.15, 17.45, 
18.15, 18.45, 19.15, 19.45, 20.15, 20.45, 21.15, 21.45, 22.15, 22.45, 
23.15, 23.45, 0.00, 0.15, 0.30, 0.45
. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

Parada: Av. Llibertat                         *Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

TRENS A BARCELONA DIRECCIÓ VALÈNCIA 
VINARÒS BARCELONAANADA

 8.30
 9.19
 11.00
 12.00
 15.00
 17.00
 19.17
 19.30

Alaris
Reg. Exp.
Talgo

Talgo

Talgo

Talgo

Alaris
Reg. Exp.

 10.30
 12.27
 12.52
 13.49
 16.49
 18.57
 22.31
 21.28

Sortida de

Talgo
Reg. Exp.

Talgo

Alaris
Alaris

Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.

TORNADATORNADA VINARÒSBARCELONA ANADA VINARÒS CASTELLÓ VALÈNCIA MADRID
 10.00
 10.35
 13.08
 14.05
 16.35
 17.00
 17.15
 19.55
 20.10

VALÈNCIA
 10.43
 11.34
 13.52
 14.51
 17.20
 17.59
 18.03
 20.48
 21.04

CASTELLÓ
 11.24
 12.31
 14.30
 15.38
 17.53
 18.54
 18.37
 21.28
 21.54

VINARÒS
Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

El Diariet no es fa responsable de canvis i/o errors en els horaris. Cal consultar-los a www.renfe.es o al telèfon: 902 24 02 02

Reg. Exp.
Reg.Exp.
TALGO
TALGO 
Alaris
Reg.Exp.
Alaris
TALGO
Reg.Exp.
TALGO
Reg.Exp.
TALGO

7.10
10.24
11.33
14.31
15.39
16.56
17.54
18.38
18.55
21.29
21.55
22.03

10.23

13.35
16.37
17.39

20.09
20.39
22.08
23.46

23.58

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

NO Dom

NO Sab

Domingo

ALVIA
Reg Exp.
Reg Exp.
Alaris
Reg.Exp
TALGO
TALGO
Reg.Exp.
ALVIA
TALGO
TALGO
Reg.Exp
Alaris

6.50
7.20
8.28
10.31
12.27
12.53
13.50
14.04
16.45
16.50
18.58
19.14
21.29

7.30
8.14
9.21
11.05
13.18
13.37
14.25
14.55
17.28
17.32
19.40
20.12
22.10

8.17
9.07
10.19
11.50
14.12
14.30
15.15
15.50
18.15
18.01
20.25
21.29
23.03

Diario

NO Sab/Dom

Sábados

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

10.25

20.32

TORTOSA
Arribada a

7.45
11.00

17.36

19.34

22.30

TARRAGONA
Arribada a

8.54

12.34
15.37
16.39

18.53
19.38
20.58
22.40

23.04

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704
1 Juny SANZ c. Pont, 83

2 Juny VALLS zona turística nord, 11

3 Juny MATEU c. Sant Francesc, 103

4 Juny TORREGROSA av. Llibertat, 9

5 Juny MARTÍNEZ av. País Valencià, 15

6 Juny FERRER pl. Sant Antoni, 39

7 Juny ROCA c. Sant Francesc, 6

www.vinarosnews.net



Associació cultural amics 
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